

ကံ ဉာဏ် ဝီရိယ ညီညွတ်မှုတမူ

- ◆ ကံဟူမူလ၊ သမ္မုဒ္ဓတို့၊ ဟောပြောသည့်မှာ၊ အရင်းသာရင့်။
- ◆ ဥစ္စာဘောဂ၊ ဇီဝိတနှင့်၊ သုခပွားရန်၊ ဤလူ့ဌာန၌၊ ဉာဏ်ဝီရိယ၊ ပယောဂတည်း။
- ◆ လုံ့လမထူ၊ ဉာဏ်မကူဘဲ၊ အယူတစ်ချောင်း၊ ကံတစ်ကြောင်းမျှ၊ မကောင်းလည်းကံ၊ ကောင်းလည်းကံဟု၊ ကံကိုချည်းသာ၊ မကိုးရာဘူး။

(မယဒေဝ)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း သတင်းမီဒီယာသမားများအား တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ပြည်တွင်းသတင်းဌာနများ၊ ပြည်တွင်းအခြေစိုက် ပြည်ပသတင်းဌာနများနှင့် ပြည်တွင်းသတင်းစာ၊ ဂျာနယ်များမှအယ်ဒီတာနှင့် သတင်းထောက်များကို ယနေ့မုန်းလွဲ ၁၂ နာရီ ၁၀ မိနစ်တွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော် (C) ဆောင် ဒုတိယထပ်၌ တွေ့ဆုံသည်။



ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကသည် သတင်းမီဒီယာသမားများ၏ မေးမြန်းချက်များအပေါ် ပြန်လည်ဖြေကြားခဲ့သည်။

အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲ၌ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့် အတူ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြပြီး ပြည်တွင်းသတင်းဌာနများ၊ ပြည်တွင်းအခြေစိုက် ပြည်ပသတင်းဌာနများနှင့် ပြည်တွင်းသတင်းစာ၊ ဂျာနယ် ၄၁ ခုတို့မှ အယ်ဒီတာနှင့် သတင်းထောက် စုစုပေါင်း ၄၉ ဦး တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

ယနေ့ >> မာတိကာ

နိုင်ငံစီးပွားရေးမြှင့်တင်ရန် စက်သုံးဆီဈေး ၃၀ ရာခိုင်နှုန်း အင်ဒိုနီးရှားမြှင့်တင်

စာ >> ၄

ချယ်လ်ဆီးတို့အမှတ်ပြည့် ရနိုင်ပေမယ့် မန်ယူတို့ ရင်ပူရဦးမယ့်ပွဲစဉ်

စာ >> ၁၃

လုပ်သားရှားပါးမှုကြောင့် ထန်းပင်ကို ထင်းအဖြစ် ခုတ်ရောင်းမှုများလာ

စာ >> ၂၀

မြန်မာနှင့်အာဆီယံအတွက် အကျိုးရလဒ်များစွာကို ဆောင်ကြဉ်းပေးနိုင်မည့် ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေး

သတင်း၊ စာမျက်နှာ-၅

ခရီးသွားများ အပန်းပြေစေမည့် မောင်းမကန်ကမ်းခြေ

သတင်းဆောင်းပါး မောင်မောင်မြင့်ဆွေ ဓာတ်ပုံ-တင်စိုး(မြန်မာ့အလင်း)

ညီညာ ပြန့်ပြူးနေသော သဲသောင်ပြင်၊ ကမ်းခြေကို တဝေါဝေါ လာရောက်ရိုက်ခတ်နေသော ရေလှိုင်းများ၊ မျက်စိတစ်ဆုံး ရေပြင်အတိဖြစ်နေသော ပင်လယ်ပြင်ကို ဖြတ်သန်းတိုက်ခတ်လာသည့် ဆားဓာတ်ပါသော လေကိုတစ်ဝကြီးရှုရှိုက်ရင်း မောင်းမကန်ကမ်းခြေ မြင်ကွင်းကြောင့် လန်းဆန်းသွားသည်။ ပြည်တွင်းပြည်ပခရီးသွားများအတွက် မြန်မာနိုင်ငံ တောင်ဘက်စွန်းမှ အလှပဆုံး အပန်းပြေကမ်းခြေ မောင်းမကန်။

“ခရီးလမ်းပန်း ဆက်သွယ်ရေး ကောင်းမွန်တာမို့ နိုင်ငံခြားခရီးသွားတွေတစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် လာရောက်လည်ပတ်တာများသလို ပြည်တွင်းခရီးသွားဧည့်သည်တွေလည်း ပိတ်ရက်တွေမှာ လာရောက်အပန်းပြေတာများတယ်”ဟု ထားဝယ်မြို့မှ ဒေသခံတစ်ဦးဖြစ်သည့် ကိုခင်မောင်ကြီးက ပြောကြားသည်။

မောင်းမကန်ကမ်းခြေသည် အနီးရှိ မောင်းမကန်ရွာကို အစွဲပြုပြီး ခေါ်ဝေါ်ခြင်းဖြစ်သည်။ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး မြို့တော် ထားဝယ်မှ အနောက်မြောက်ဘက် ၁၂ မိုင်ခန့် အကွာ မောင်းမကန်ရွာအနီး တည်ရှိသည်။ ထားဝယ်မြို့မှ မော်တော်ယာဉ်ဖြင့် မိနစ် ၃၀ ခန့်မျှ မောင်းလျှင် စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃ *



ဒေဝယက္ခမန်းဆေးနဲ့တွေ့ရင် အဖုအကျိတ်ဆို ပေါင်ဒါဘူးထဲ ထည့်လိုရအောင်မုန့်သွားမယ်

ဒေဝယက္ခ အကျိတ်ကြေ အဏုမြူမန်းဆေး

အဖုအကျိတ်အမျိုးမျိုးကို မခွဲမစိတ်ရဘဲ၊ နုကြောရင့်ပေါက် အမြစ်ပါမကျန်ပျောက်။ မန်းဝင် မန်းငုပ်မှအစ သုံးစွဲပါ။

အမှတ်-၃၇၃၊ သနပ်ပင်လမ်း၊ (အုန်းပင်တန်း)၊ ပဲခူးမြို့၊ ဖုန်း-၀၉-၅၃၀၀၀၄၁၊ ၀၉-၈၆၅၀၈၆၇၊ ၀၉-၅၃၀၀၄၄၂၊ ၀၉-၄၂၈၁၂၃၆၉၁၊ ၀၅၂-၂၁၄၂၂

တိုင်းရင်းဆေးဝါးမှတ်ပုံတင်အမှတ် - ၁၂၁၃YR ၄၀၆၀
ထုတ်လုပ်ခွင့်လိုင်စင်အမှတ် - ၁/၂၀၁၂၊ တာဆာလ/တိုး(၄၅၅)

Design - Myint Soe (Lin)

မြန်မာ့အလင်း အယ်ဒီတာ့အဖွဲ့

မြန်မာနှင့်သြစတြေးလျ ဆက်ဆံရေးဆိုင်ရာ

မြန်မာနိုင်ငံနှင့် သြစတြေးလျနိုင်ငံတို့အကြား ဆက်ဆံရေးသည် စီးပွားရေးပိတ်ဆို့မှု ရုပ်သိမ်းပြီးကတည်းက တဖြည်းဖြည်း တိုးတက်လျက်ရှိပါသည်။ နှစ်နိုင်ငံအကြား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် ကုန်သွယ်မှုတို့မှတစ်ဆင့် ဆက်ဆံရေးအခြေအနေသည် တိုးတက်ကောင်းမွန်လျက်ရှိပါသည်။ သြစတြေးလျနိုင်ငံသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ မိတ်ဆွေကောင်းနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်ပြီး ၂၀၁၂ခုနှစ် ဧပြီလမှ စတင်၍မြန်မာနိုင်ငံအပေါ် ကန့်သတ်ထားသည့် ခရီးသွားလာမှုနှင့် ဘဏ္ဍာရေးပိတ်ဆို့တားဆီးကန့်သတ်မှုများကို ဖယ်ရှားနိုင်ခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့်လည်း သြစတြေးလျနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့၏ ကုန်သွယ်မှုသည် ၃၈ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်း အထိတိုးတက်ခဲ့ပြီး စုစုပေါင်း ကုန်သွယ်မှုပမာဏသည် အမေရိကန်ဒေါ်လာသန်း ၁၃၀ နီးပါးတိုးတက်လာခဲ့ပါသည်။ အထူးသဖြင့် မြန်မာနိုင်ငံအတွင်း ပြည်ပမှလာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသည့် နိုင်ငံပေါင်း ၃၀ အနက် သြစတြေးလျနိုင်ငံသည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပမာဏအမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၃ ဒသမ ၅ သန်းကျော်နှင့် အဆင့် ၂၀ ရှိကြောင်း သိရပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံသည် အချက်အချာကျသည့်တည်နေရာ၊ ကောင်းမွန်သည့်ဈေးကွက်အနေအထားနှင့် စွမ်းအင်မြင့်မားသည့် လုပ်သားအင်အားများသာမက နိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ဆောင်ရွက်နေသည့် ပြုပြင်ပြောင်းလဲရေးလုပ်ငန်းများကြောင့် အာရှတိုက်တွင် နောက်ဆုံးထွက်ပေါ်လာသည့် စီးပွားရေးနယ်မြေတစ်ခု ဖြစ်ပါကြောင်း ဂျီ-၂၀ ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ဘရစ္စလ်မြို့သို့ရောက်ခဲ့သည့် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်က သြစတြေးလျ-မြန်မာကုန်သည်ကြီးများအသင်း ညစာစားပွဲ၌ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

မှန်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့မြန်မာနိုင်ငံသည် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တာဝန်ယူမှုနှင့် စဉ်ဆက်မပြတ်တိုးတက်မှုတို့ကို အာမခံသည့် ဝန်းကျင်ကောင်းတစ်ရပ်ကို ဖန်တီးနိုင်ရန်အတွက် မိမိ၏အရင်းအမြစ်များကို မိတ်ဆွေနိုင်ငံများနှင့်လက်တွဲကာ အသုံးပြုနိုင်ရေး ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထိရောက်ပြီး တာဝန်ယူမှုရှိသည့် လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့် လူ့အဖွဲ့အစည်းများ၏ အားပေးကူညီမှုဖြင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု အခွင့်အလမ်းသစ်များသည် ပိုမိုခိုင်မာလာမည်ဖြစ်ပါသည်။ သို့ပါ၍ နှစ်နိုင်ငံဆက်ဆံရေးတိုးတက်ခိုင်မာလာသည်နှင့်အမျှ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းလုပ်ကိုင်ရန် အကောင်းဆုံးနိုင်ငံတစ်နိုင်ငံဖြစ်သည့် မြန်မာနိုင်ငံသို့ သြစတြေးလျ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ လာမည့်နှစ်အနည်းငယ်အတွင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ပိုမိုဆောင်ရွက်လာလိမ့်မည်ဟု မျှော်လင့်မိပါကြောင်း။

မြို့နယ် အရန်သားဖွားသင်တန်းဖွင့်လှစ်ပို့ချ

ကြိမ်း နိုဝင်ဘာ ၁၈ ကြိမ်းမြို့နယ် ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနမှ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေး၊ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် အထောက်အကူပြုကော်မတီနှင့် လူမှုရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ ပံ့ပိုးကူညီဖြင့် ကြိမ်းမြို့နယ် အရန်သားဖွားသင်တန်းကို နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက မြို့နယ်ပြည်သူ့ဆေးရုံသင်တန်းခန်းမ ဆောင်၌ သင်ကြားပို့ချခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမြိုးမင်းထိုက်၊ မြို့နယ် ဖွံ့ဖြိုးထောက် အတွင်းရေးမှူး ဦးမြင့်လွင်၊ မြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေး ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုးမြင့်တို့က အမှာစကားပြောကြားကြပြီး မြို့နယ်

ပြည်ထွင်းသတင်း

အသည်းရောင်အသားဝါရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေးဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈ ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့ အစီရင်ခံစာအရ ကမ္ဘာပေါ်တွင် အသည်းရောင်အသားဝါရောဂါ(စီ)ပိုး ကူးစက်ခံရသူသန်း ၁၅၀ ခန့်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအပါအဝင် အရှေ့တောင်အာရှ လေးနိုင်ငံတွင် အသည်းရောင်အသားဝါရောဂါ(စီ) ပိုး ကူးစက်ခံရသူ ကိုးသန်းခန့်ရှိကြောင်း၊ နှစ်စဉ် အသည်းရောင်အသားဝါ ရောဂါ(စီ) ပိုးကြောင့် အသည်းရောင်ခံစားရပြီး သေဆုံးသူ ငါးသိန်းခန့်ရှိကြောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံတွင်လည်း အဖြစ်များသော ရောဂါတစ်ခုဖြစ်ကြောင်း၊ အသည်းရောင်ရောဂါ (စီ)ပိုးကူးစက်

ခံရပါက ပြုစုကုသစရိတ် ကြီးမားသဖြင့်မကူးစက်စေရန် ကာကွယ်ခြင်းသည် အကောင်းဆုံးသောနည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း၊ ဆေးကုသစရိတ် သက်သာစေရေးအတွက်လည်း ဖြစ်နိုင်သည့်နည်းလမ်းများ ရှာဖွေဖော်ထုတ်ကြိုးစားဆောင်ရွက် သွားကြရန်လိုအပ်ကြောင်းဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော် ဟိုတယ်မက်စ်တွင် ကျင်းပသည့် (National Consultative Meeting On Hepatitis) အသည်းရောင်အသားဝါရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေးဆိုင်ရာ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးပွဲပွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် ကျန်းမာရေး

ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ သန်းအောင်က ပြောကြားသည်။ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက ဆက်လက်ပြောကြားရာတွင် ပြည်သူများက အသည်းရောင်အသားဝါ ရောဂါ ကာကွယ်ရေးနည်းလမ်းများကို သိရှိသဘောပေါက်၍ နားလည်ကျင့်သုံးမှသာ ကူးစက်မှုကို ကာကွယ်တားဆီးနိုင်မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ပြည်သူများအား ပညာပေးရေး နည်းလမ်းများကို စနစ်တကျဖော်ထုတ်သွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ရောဂါ ကာကွယ်တားဆီးရေးအတွက် ရောဂါဖြစ်ပွားမှု စောင့်ကြပ် ကြည့်ရှုရေးဆိုင်ရာ

ညွှန်ကြားချက်များ၊ စံနှုန်းများ ပြုစု၍ စီမံချက်ရေးဆွဲသွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ စီမံချက်ကို အထောက်အကူပြုမည့် နည်းလမ်းနှင့် ကျန်းမာရေးစနစ်များကိုလည်း ယခု ဆွေးနွေးပွဲမှ ရေးဆွဲပြုစုသွားရန် လိုအပ်ပါကြောင်း၊ ဆွေးနွေးပွဲတက်ရောက်လာသော အသိပညာရှင်၊ အတတ်ပညာရှင်များမှ မြန်မာနိုင်ငံတွင် အသည်းရောင်အသားဝါရောဂါ တိုက်ဖျက်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းစီမံချက်များ၊ နည်းဗျူဟာများ ချမှတ်ရေးဆွဲပေးရန် တိုက်တွန်းပါကြောင်းဖြင့် ပြောကြားသည်။ (မြန်မာ့အလင်း)



စာတုပစ္စည်းများ စနစ်တကျ သိုလှောင်ထားရှိမှု ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

မန္တလေး နိုဝင်ဘာ ၁၈ ထိန်းချုပ်စာတုပစ္စည်းများ သိုလှောင်ဖြန့်ဖြူးရောင်းချမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ စာတုပစ္စည်းများသယ်ယူမှု ရောက်ရှိမှု၊ သိုလှောင်ထားရှိမှုများအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ စနစ်တကျဆောင်ရွက်ထားရှိမှု ရှိ/မရှိ၊ တက်မှတ်ထားသည့် အရေအတွက်ပမာဏများအတိုင်း သိုလှောင်ထားမှု ရှိ/မရှိ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခြင်းများကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက် နံနက်ပိုင်းက မန္တလေးခရိုင် ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်အတွင်း ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ကြသည်။ ထိုသို့ ဆောင်ရွက်ရာသို့ ခရိုင်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဝင်းဇော်နိုင်၊ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ဒုတိယ ရဲမှူးကြီးစိန်ထွန်း၊ ခရိုင်ဆရာဝန်ကြီးဒေါက်တာ

ကျော်စိုး၊ ခရိုင်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများက မန္တလေးခရိုင် ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ် ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ်အတွင်းရှိ ထိန်းချုပ်စာတုပစ္စည်းများ အသုံးပြုလုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်ကြသော လုပ်ငန်းများ၊ ဝိုင်းရံများသို့ သွားရောက်စစ်ဆေးကြကြောင်း သိရသည်။ တင်မောင်(မန်းကိုယ်ပွား)

မြို့မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကျင်းပ

မြို့ နိုဝင်ဘာ ၁၈ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး တောင်ငူခရိုင် မြို့မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ကြီးမှူး၍ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲကို မြို့မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး အစည်းအဝေးခန်းမ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးစိုးသန်းက မြို့မြို့နယ် ရဲတပ်ဖွဲ့၏ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ခုနှစ် မြို့မြို့နယ်အတွင်း မှုခင်းဖြစ်ပွားမှု အခြေအနေ၊ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးမှုအခြေအနေ၊ ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးနိုင်မှု အခြေအနေ များနှင့် မှုခင်းကြိုတင်ကာကွယ်ရေးတွင် အများပြည်သူများနှင့်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ရေးဆိုင်ရာများကို ပရိုဂျက်တာဖြင့် အကျယ်တဝင့် ရှင်းလင်းဆွေးနွေးပြောကြားပြီး ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးတင်အောင်၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန်းအောင်နှင့် မြို့နယ်ဥပဒေအရာရှိ ဦးသိန်းစိုးတို့က မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့၏ လုပ်ဆောင်ချက်များနှင့်ပတ်သက်၍ အကြံပြုဆွေးနွေးကြသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသူများက ဆွေးနွေးမေးမြန်းကြရာ မြို့မြို့နယ် သတင်းထောက် ဦးမြင့်ဦးက သတင်းမီဒီယာသမားများ သတင်းများ ရယူရေးတွင် မှန်ကန်မြန်ဆန်ရေး၊ တာဝန်ခံမှု၊ တာဝန်သိမှု အများပြည်သူ ဝန်ဆောင်မှုသတင်းများ ရယူရေးသားရာတွင် ပြည်သူ့ရဲတပ်ဖွဲ့နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများမှ ပူးပေါင်းကူညီနိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးမေးမြန်းမှုအပေါ် မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးစိုးသန်းက ပြန်လည်ဆွေးနွေးပြောကြားသွားပြီး အခမ်းအနားကို မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင် ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း သိရသည်။ မြို့-မြင့်ဦး



Advertisement for Mingalar Cinemas featuring a movie poster for 'အမေရိကန်အမျိုးသမီး' (American Girl) with cast members and showtimes.

ရွှေတိဂုံဆေးရုံကြီး

● ဖြည့်ထောင်ရလွယ်ကူစေရန်... မြစ်ပါကြောင်း၊ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံ...

ကိုယ်စားလှယ် ဗိုလ်မှူးကြီးလှဝင်း... အောင်က ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ...

အလို့ငှာ ပြင်ဆင်ထိုက်သည်ဟု ယူဆ... ပါကြောင်း၊ ထိုသို့ ပြင်ဆင်ခြင်းသည်...

အခက်အခဲဖြစ်နေပါက အများ... ပြည်သူနှင့် နိုင်ငံအကျိုးအတွက် ထိပါး...

ဒရယ် ပြည်ထောင်စုဖော်ဆောင်ရေး... ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်...

အမှတ်(၁၀)မှ ဦးမြင့်ထွန်းက နိုင်ငံ... တော်နှင့် နိုင်ငံသားတို့၏ ဒီမိုကရေစီ...

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ပုဂ္ဂလိကနှင့် ကုမ္ပဏီအဖွဲ့ အစည်းများအား မြေလွတ် မြေရိုင်းများ ဖော်ထုတ်စိုက်ပျိုးနိုင်ရန် ဥပဒေနှင့်အညီ ခွင့်ပြုဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈... ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်... မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး ၃၀ ရက်...



ဟင်္သာတ မဲဆန္ဒနယ်မှ ဦးဌေးဦး



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးအုန်းသန်း

ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါကြောင်း။... လယ်ယာမြေကို အခြားနည်းဖြင့်...

ရရှိပါကြောင်း၊ ဆန်စပါးစိုက်ပျိုးထုတ်... လုပ်မှုတိုးတက်ရေးအတွက် စိုက်ပျိုး...

အချိန်မီ တားဆီးကာကွယ်နိုင်ရန်... အတွက် ပင်လယ်ပြင်ထိန်းသိမ်းခြင်း...

အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

လုပ်ငန်းအမျိုးအစား အရေအတွက်ပေါ်မူတည်ပြီး လုပ်ငန်းရှင်များမှ တင်ပြလာပါက စက်မှုဇုန်အဖြစ် တိုးချဲ့ ဆောင်ရွက်သွားရန် လျာထားမှုရှိ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈... ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်... တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်အစည်း...

အနီးတွင်တည်ရှိပြီး မြေကွက်ပေါင်း... ၅၇၉ ကွက်ရှိ၍ မြေအကျယ်အဝန်း...

အရေအတွက်ပေါ်မူတည်ပြီး လုပ်ငန်း... ရှင်များမှ တင်ပြလာပါက စက်မှုဇုန်...

လျှောက်ထားရာတွင် တင်ပြရမည့်... အထောက်အထားများ ပြည့်စုံမှုကန်...

များ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဌာနသည်... အသေးစားနှင့် အလတ်စားစီးပွားရေး...

လုပ်ငန်းရှင်များ တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲ... များ ကျင်းပပေးခြင်းဖြင့် Technology...

စာမျက်နှာ ၆ မှ

G-20 နိုင်ငံများအနေဖြင့် တိုးတက်မှုမြှင့်တင်ရန်... စီးပွားရေးအဆောက်အအုံအား ပိုမိုရေရှည်တည်တံ့စေ...

ရည်မှန်းချက်တစ်ခုအနေဖြင့် ချမှတ်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါ... သည်။ ကမ္ဘာ့စီးပွားရေးအား အမေရိကန်ဒေါ်လာ...

Evasion) တို့ကို တိုက်ဖျက်ရန် တိုက်တွန်းဆောင်ရွက်ခဲ့... သည်။ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ဘဏ္ဍာရေးအဆောက်အအုံ...

ကောင်းမွန်စေရန်၊ နိုင်ငံများအကြား မျှတသောဖွံ့ဖြိုးမှု... ဖြစ်ပေါ်စေရန် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်း...

ကောင်းမွန်စေရန်၊ နိုင်ငံများအကြား မျှတသောဖွံ့ဖြိုးမှု... ဖြစ်ပေါ်စေရန် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်း...

ကောင်းမွန်စေရန်၊ နိုင်ငံများအကြား မျှတသောဖွံ့ဖြိုးမှု... ဖြစ်ပေါ်စေရန် အဖွဲ့အစည်းတစ်ရပ်အဖြစ် ဖွဲ့စည်းခဲ့ခြင်း...

စာမျက်နှာ ၅ မှ

ဖွဲ့စည်းခဲ့တာဖြစ်တယ်။ အခုက ဘဏ္ဍာရေးတည်ငြိမ်မှု၊ စီးပွားရေးနဲ့ ပတ်သက်တဲ့ အကျပ်အတည်းတွေကို ပြန်ပြီးကုစားဖို့တင်မကဘူး၊ ကမ္ဘာ့ရဲ့ စီးပွားရေးကို တောင့်တင်းခိုင်မာအောင်၊ ရေရှည်ရပ်တည်နိုင်အောင် အတွက် ပိုပြီးဘက်ညီမျှတတဲ့ ဖွဲ့စည်းမှုတွေ နိုင်ငံတွေအကြားမှာ ဖြစ်ပေါ်နေအတွက် ဖွဲ့စည်းမှုဘက်ကို ပိုပြီး ဦးတည်လာတဲ့ သဘောဖြစ်ပါတယ်။ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုနဲ့ဆိုင်တဲ့ ဆွေးနွေးပွဲမှာလည်း ၇-၂၀ နိုင်ငံတွေဟာ စက်မှုနိုင်ငံတွေဖြစ်တဲ့အတွက် ကမ္ဘာပေါ်မှာ ဖန်လုံအိမ်ဓာတ်ငွေ့ထုတ်လုပ်မှုမှာ ၇၀ ရာခိုင်နှုန်းလောက်ရှိတယ်။ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုတွေ ဖြစ်တဲ့အခါမှာ အများစုသည် သူတို့ကြောင့်ဆိုပြီး ကမ္ဘာကြီးက လက်ခံထားကြတယ်။ ကမ္ဘာကြီးပုံစံလေးတွေအတွက် အကျိုးသက်ရောက်မှုအနေနဲ့ ဆိုးကျိုးတွေ အများကြီးရှိပါတယ်။ အထူးသဖြင့် ဆင်းရဲတဲ့နိုင်ငံတွေ၊ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွေက ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုရဲ့အကျိုးသက်ရောက်မှုကို အလွန်ခံစားရပါတယ်။ အထူးသဖြင့် စိုက်ပျိုးရေးလုပ်ငန်းတွေကို အခြေခံတဲ့စီးပွားရေးလုပ်ငန်းတွေ တော်တော်များများက ဒီအကျိုးသက်ရောက်မှု ရိုက်ခတ်ပါတယ်။ စက်မှုဖွံ့ဖြိုးတဲ့နိုင်ငံတွေက ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုအတွက် ဘယ်လို တုံ့ပြန်မလဲ၊ ဘယ်လိုစွမ်းအင်ချွေတာတဲ့နည်းပညာတွေ တီထွင်မလဲ၊ ဒါတွေအတွက် ရန်ပုံငွေတွေ စုပေါင်းပြီးထည့်မလဲ။ အထူးသဖြင့် ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာတဲ့ ဖွံ့ဖြိုးဆဲနိုင်ငံတွေ၊ ဖွံ့ဖြိုးမှုနိမ့်ကျတဲ့ နိုင်ငံတွေကို ဒီရန်ပုံငွေတွေနဲ့ ကူညီသွားမယ်။ သစ်တောတွေ ပြုန်းတီးနေရင် ပြန်စိုက်ပျိုးမယ်။ စွမ်းအင်ကို

ချွေတာပြီးသုံးစွဲတဲ့ နည်းပညာတီထွင်မှုတွေ ပျံ့နှံ့အောင် ဆောင်ရွက်မယ်။ ကာဗွန်ထုတ်လုပ်မှုကို နည်းပါးစေတဲ့ နည်းလမ်းတွေ ပျံ့နှံ့အောင် ရန်ပုံငွေပိုင်းဝန်းထည့်ကြမယ်။ အထူးသဖြင့် အမေရိကန်၊ ပြင်သစ်၊ ကိုရီးယား အစရှိတဲ့ နိုင်ငံတွေအားလုံးက ပိုင်းဝန်းပြီး ထည့်ကြမယ်။ အစီအစဉ်တွေလည်း ပါပါတယ်။ ကမ္ဘာကြီးရဲ့ ထိပ်တန်းရောက်နေတဲ့ အင်အားကြီးနိုင်ငံတွေဖြစ်တယ်။ တကယ်တမ်းကျတော့ ကမ္ဘာကြီးရဲ့ စီးပွားရေးကို ၇-၇၊ ၇-၈ နိုင်ငံတွေနဲ့ပဲ ဖြေရှင်းလို့ မရဘူး။ ထွန်းသစ်စနိုင်ငံတွေ ပိုပြီးတော့ ပါဝင်တဲ့အခါ အတွေးအမြင်တွေမျိုးစုံနဲ့ ပါဝင်ဆွေးနွေးလာနိုင်တယ်။ ကမ္ဘာမှာ နိုင်ငံတွေ အများကြီးရှိတဲ့ အထဲမှာ ၇-၂၀ ဆိုတဲ့ နိုင်ငံ ၂၀တည်းနဲ့ပဲ ကိုယ်စားပြုနေတာကို သူတို့အနေနဲ့မလုံလောက်ဘူး။ အဖွဲ့ဝင်မဟုတ်တဲ့ နိုင်ငံတွေကိုလည်း ဖိတ်ခေါ်ပြီး သူတို့အထဲမှာ ပါဝင်ဆွေးနွေးစေတာ ကျွန်မတို့ အာဆီယံလို၊ အာဖရိကအစရှိသဖြင့် သက်ဆိုင်ရာဒေသတွင်း နိုင်ငံတွေ ဖွဲ့စည်းမှုနည်းတူနိုင်ငံတွေက အသံတွေကိုလည်း တင်ပြခွင့်၊ ဆွေးနွေးခွင့် ရရှိတယ်။ ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုကြောင့် ထိခိုက်နစ်နာတဲ့ နိုင်ငံတွေအတွက် ဘယ်လိုအခွင့်အလမ်းမျိုး ပြန်ပြီးဖန်တီးပေးနိုင်မလဲဆိုတဲ့ အနေအထားမျိုးတွေကိုလည်း ဆွေးနွေးခွင့်ရရှိတယ်။ အထူးသဖြင့်တော့ ကျွန်မတို့အနေနဲ့ သူတို့ဆွေးနွေးမှုတွေကနေ နိုင်ငံတကာနဲ့ပတ်သက်တဲ့ အရေးကိစ္စ ကမ္ဘာပေါ်မှာ အဓိကကျတဲ့စီးပွားရေး၊ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်၊ အလုပ်အကိုင်ဖန်တီးမှု၊ စွမ်းအင် စွမ်းဆောင်ရည်ဆိုင်ရာ အစရှိသဖြင့် အများကြီး လေ့လာသိရှိရပါတယ်။

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးတင်နိုင် သိန်းက ၇-၂၀ အစည်းအဝေးမှာ ကမ္ဘာမှာ ဒီနေ့အရေးကြီးနေတဲ့ စွမ်းအင်ကိစ္စကိုလည်း အဓိကထား ဆွေးနွေးပါတယ်။ တစ်ပိုင်းက ဒီနေ့ထုတ်လုပ်နေတဲ့ စွမ်းအင်အကုန်လုံးက ထိန်းထိန်းသိမ်းသိမ်းနဲ့ Supply and Demand မျှတအောင် ထိန်းပြီး သုံးသွားဖို့ ဒါမှသာ စဉ်ဆက်မပြတ် ရေရှည်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးကို ရနိုင်မယ်။ နောက်တစ်ခုက ပြန်လည်ပြည့်ဖြိုးမြဲစွမ်းအင်တွေကိုပါ တိုးတက်ထုတ်လုပ်မှာသာ ကမ္ဘာသူ ကမ္ဘာသားတွေအတွက် လိုအပ်ချက်တွေကို ရမှာပေါ့။ ဒီနေ့ ကမ္ဘာ့လူဦးရေရဲ့ ငါးပုံတစ်ပုံလောက်က လျှပ်စစ်အသုံးပြုနိုင်ဖို့ အနေအထားတွေကိုလည်း ခေါင်းဆောင်တွေ ဆွေးနွေးပါတယ်။ ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်ကြီးတွေက ပြည်သူတွေရဲ့ ရှေ့အလားအလာတွေအတွက် ဆွေးနွေးသွားကြပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ကမ္ဘာ့ရာသီဥတုပြောင်းလဲမှုဖြစ်စဉ်နဲ့ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်တွေကျော်လွှားဖို့ ကိစ္စတွေလည်း ပါဝင်ပါတယ်။ အေပတ်အစည်းအဝေး၊ အာဆီယံအစည်းအဝေး၊ အခု ၇-၂၀ အစည်းအဝေးက တစ်ဆက်တစ်စပ်တည်းလေ။ နိုင်ငံအားလုံးအတွက် ပေါင်းစည်းပြီးလုပ်မှ အခုလက်ရှိရင်ဆိုင်နေရတဲ့ စိန်ခေါ်မှုတွေကို ကျော်လွှားနိုင်မယ်။ တူညီတဲ့ အမြင်တွေရှိတယ်။ အတူတူ ဖူးပေါင်းပြီး လက်တွဲဆောင်ရွက်ကြမယ်ဆိုတဲ့ အနေအထားရှိပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ အာဆီယံမှာလည်း ပြည်သူပတ်ပတ်အာဆီယံဆိုပြီး လုပ်သလိုပဲ ဒီနေ့ ၇-၂၀ အစည်းအဝေးမှာလည်း တစ်ကမ္ဘာလုံးအတွက်ကို ခြုံပြီးတော့ စဉ်းစားတဲ့အချက်တွေ ပါဝင်ပါတယ်။

ကျောစိုးမှ

အရှေ့တောင်အာရှနိုင်ငံများတွင် သစ်ဆွေးမြေရိယာ ပိုင်ဆိုင်မှုအများဆုံးမှာ အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံဖြစ်ပြီး ဒုတိယအများဆုံးမှာ မလေးရှားနှင့်တတိယအများဆုံးနိုင်ငံမှာ ပါပွေးဝါးနယူးဂီနီနိုင်ငံတို့ဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံသည် သစ်ဆွေးမြေရိယာ ပိုင်ဆိုင်မှုစတုတ္ထ အများဆုံးနိုင်ငံဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ မြန်မာနိုင်ငံ၏ သစ်ဆွေးမြေဒေသများမှာ ပင်းတယ၊ အင်းလေး၊ ဟံဟိုးနှင့် ကမ်းရိုးတန်းဒေသများနှင့် လွင်ပြင်များတွင် တည်ရှိကြောင်း၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် တစ်နိုင်ငံလုံး အတိုင်းအတာအရ ၁၂၈၀၀ ဟက်တာကျော်ရှိပြီး ပိုမိုများစွာရှိနိုင်သည်ဟု ခန့်မှန်းကြောင်း သစ်တောဦးစီးဌာနလက်ထောက်သုတေသန ဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သီတာဆွေထံမှ သိရသည်။ “သစ်ဆွေးမြေ အပင်ရဲ့အပိုင်းအစတွေ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်း ဆွေးမြည့်နေတဲ့အတွက် ကာဗွန်တွေအများကြီး

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

သိုလှောင်ထားပြီး ရာသီဥတုပြောင်းလဲ တဲ့နေရာမှာ အဓိကအရေးကြီးတဲ့ အခန်းကဏ္ဍကနေ ပါဝင်ပါတယ်။ သစ်ဆွေးမြေကို လူတွေ အသုံးချတဲ့ အခါမှာ ရေထုတ်ပစ်ကြတယ်။ အဲဒီအခါမှာ သစ်ဆွေးတွေခြောက်ပြီး မီးလောင်တယ်။ Fuel Wood အနေနဲ့ ပြန်သုံးကြတဲ့အတွက်ကြောင့် သစ်ဆွေးမြေထဲမှာ သိုလှောင်ထားတဲ့ ကာဗွန်တွေက လေထုထဲကို ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်အဖြစ် ထွက်သွားတယ်။ ဒါကြောင့် သစ်ဆွေးမြေကို ထိန်းသိမ်းဖို့ အရေးကြီးပါတယ်”ဟု ၎င်းကဆက်လက်ပြောကြားသည်။ သစ်ဆွေးမြေများ ထိန်းသိမ်းခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ သစ်ဆွေးမြေများ အသုံးပြုရာတွင် ရေများထုတ်ပစ်ခြင်း မပြုရန်နှင့် ထွန်ယက်စိုက်ပျိုးခြင်းများ မပြုလုပ်သင့်ကြောင်း၊ အစေ့တိုက်ရိုက် ချစ်ကိုပျိုးခြင်းများသာပြုလုပ်ပြီး ဒေသနှင့် ကိုက်ညီမှုရှိသော သီးနှံများ စိုက်ပျိုးလျှင် အကောင်းဆုံးဖြစ်ကြောင်း၊ သစ်ဆွေးမြေများကို မီးရှို့ခြင်းများ မပြုလုပ်သင့်ကြောင်း၊ မီးရှို့မှုများ

ပြုလုပ်ပါက လေထုညစ်ညမ်းမှုကို ဖြစ်ပေါ်စေသောကြောင့် သစ်ဆွေးမြေများကို စနစ်တကျကာကွယ်ထိန်းသိမ်းသင့်ကြောင်း သစ်တောဦးစီးဌာနလက်ထောက် သုတေသနဦးစီးအရာရှိ ဒေါ်သီတာဆွေက ပြောကြားသည်။ ရေတိမ်ဒေသများအတွင်း သေကျေပျက်စီးနေသော အပင်များ ကျေပျက်မှုနှုန်းထား အမျိုးမျိုးဖြင့် စုစည်းနေသောမြေများသည် သစ်ဆွေးမြေများဖြစ်ပြီး ၎င်းတွင် အော်ဂဲနစ်ကာဗွန်ပမာဏအနည်းဆုံး ၁၂ မှ ၁၈ ရာခိုင်နှုန်းအထိ ပါဝင်ကြောင်း သိရသည်။ သစ်ဆွေးမြေများကို ရေသွင်းရေထုတ်ပြုလုပ်၍ စိုက်ပျိုးမြေအဖြစ် ကြာရှည်စွာ အသုံးပြုပါက သိုလှောင်ထားသော ကာဗွန်များသည် လေထုထဲတွင် ကာဗွန်ဒိုင်အောက်ဆိုက်ဓာတ်ငွေ့ အမြောက်အမြား ပြန်လည်ပြောင်းလဲထုတ်လွှတ်မည် ဖြစ်သောကြောင့် သစ်ဆွေးမြေများကို ကာဗွန်ထုတ်လွှတ်မှုနည်းပါးစေသည့် စီမံအုပ်ချုပ်မှုများ ဆောင်ရွက်ရန် အရေးကြီး လိုအပ်ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်းအကြောင်း ဟောပြောရှင်းလင်း



စစ်တွေ နိုဝင်ဘာ ၁၈ ရက်နေ့မှာ မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်းရုံးမှ အာမခံ

မထသရုံး၌ နိုဝင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီက ကျင်းပသည်။ အဆိုပါ ဟောပြောဆွေးနွေးပွဲတွင် မြန်မာ့အာမခံလုပ်ငန်း ပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဦးခင်ဖေက အသက်အာမခံ၊ မီးအာမခံ၊ သူတစ်ပါးထိခိုက်မှုအာမခံ၊ ရေကြောင်းပို့ကုန်ပစ္စည်းအာမခံ၊ ခရီးသွားလာရေး အာမခံတို့အကြောင်းကို ဟောပြောသည်။ ထို့နောက် တက်ရောက်လာကြသူများက သိလိုသည်များကို မေးမြန်းကြရာ ပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဦးခင်ဖေနှင့် ဒုတိယပြည်နယ်တာဝန်ခံ ဒေါ်သန်းသန်းဦးတို့က ရှင်းလင်းဖြေကြားဆွေးနွေးကြသည်။ အခမ်းအနားသို့ ပြည်သူ ၁၀၀ ခန့် တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ကိုကြီးစော

နေပြည်တော်နှင့် မန္တလေးမြို့တို့အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့ နေရာကွက်ကျား မိုးအနည်းငယ်ထစ်ချရန် ရွာဖွယ်ရာ ရှိသည်။ ရန်ကုန်မြို့နှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် ယနေ့တစ်အသင့်အတင့် ဖြစ်ထွန်းမည်။

Advertisement for Health Products Directory 2015-16. It features a large red 'HEALTH PRODUCTS DIRECTORY' title, a logo with a caduceus, and a silhouette of a doctor with a stethoscope. Text includes 'YOUR INDUSTRY, YOUR DIRECTORY' and 'သင့်လုပ်ငန်း အတွက် အကောင်းဆုံးလမ်းညွှန်'.

Advertisement for a health insurance or service company. It contains several boxes with text in Burmese, including contact information and details about services offered. Key phrases include 'ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာချက်' and 'ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း'.

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ



ဟိုမိန်းဒေသပွဲ ပြီးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေး

ဟိုမိန်း နိုဝင်ဘာ ၁၈

ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) လင်းခေးခရိုင် ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးစိုးမြင့်သည် ဟိုမိန်းမြို့နယ်တွင် ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို နိုဝင်ဘာ ပထမပတ်အတွင်း ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့သည်။

၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း(ဟိုမိန်း-နားမွန်းလုံ) ခြောက်မိုင် ကျောက်ခင်းလမ်းကို ဟိုမိန်းပြည်သူ့စစ်(ဌာနေ)အဖွဲ့က ပြည်နယ်ဘတ်ဂျက်ခွင့်ပြု ငွေကျပ် ၂၆၄ သန်းဖြင့် ဆောင်ရွက်နေမှုနှင့် အမှတ်(၃) ရပ်ကွက်အတွင်း ပျက်စီးနေသည့် တံတားနှစ်စင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ရမည့် အခြေအနေများကို စစ်ဆေးကြည့်ရှုခဲ့သည်။

ဆက်လက်၍ ပန်သပြေကျေးရွာနှင့် နားမွန်းလုံကျေးရွာ စာသင်ကျောင်းများကို ကြည့်ရှုရာ စာသင်ကျောင်းများသည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ်ပေါင်း ၃၀ ဝန်းကျင်က အဆောက်အအုံများဖြစ်၍ ဥပမာရပ်မကောင်းမွန်ခြင်းကြောင့် အဆောက်အအုံသစ်ရရှိရေး၊ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ လုံခြုံစိတ်ချစွာ ပညာသင်ကြားနိုင်ရေးအတွက် အမြန်ထွက်ချက်တင်ပြကြရန် မှာကြားခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ရပ်ကွက်နှင့်ကျေးရွာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးများ၊ ပြည်သူ့စစ်(ဌာနေ)တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ရပ်မိရပ်ဖများနှင့်တွေ့ဆုံရာ ဟိုမိန်းမြို့၌ လျှပ်စစ်မီးရရှိရေး၊ ကျေးရွာမီးလင်းရေးနှင့် သောက်သုံးရေရရှိရေး၊ ကျေးရွာချင်းဆက်လမ်းများ ကောင်းမွန်ရေးတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးစေလိုကြောင်း တင်ပြဆွေးနွေး

ကြရာ ခရိုင်စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌက ၂၀၁၅-၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် ဆောင်ရွက်နိုင်ရေး တင်ပြသွားရန် သက်ဆိုင်ရာတာဝန်ရှိသူများကို မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)

ရွှေ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံစားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၈-၁၁-၂၀၁၄

Table with multiple columns listing market prices for gold, silver, oil, and various commodities. Includes sub-sections for 'ရွှေဈေးနှုန်း', 'နိုင်ငံတကာသုံးငွေကြေးပေါက်ဈေး', 'စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း', 'သားငါးနှင့်ဟင်းချက်စရာဈေးနှုန်း', and 'ဘုရင်နောင်ကုန်စည်ဒိုင်ဈေးနှုန်း'.

မူးယစ်ဆေးဝါး ဖမ်းဆီးရမိ

အင်းတော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီက အင်းတော်မြို့ မြို့မရဲစခန်းမှ နယ်ထိန်းခေါင်းဆောင် ဒုရဲအုပ်သောင်းစိန်ထွန်းနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ကသာခရိုင် မှူးခင်းနှိမ်နင်းရေးတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ကြပ်ကျော်မင်းထိုက်တို့သည် သက်သေများနှင့်အတူ မူးယစ်ဆေးဝါးသတင်းအရ အင်း

တော်မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး၏ မူးယစ်ဆေးဝါးရှာဖွေ ဖမ်းဆီးခွင့်ရမ်းအမှတ်ဖြင့် သတ္တယကျင်းကျေးရွာနေ ဝင်းနိုင်၏နေအိမ်ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ အိမ်ရှင် ဝင်းနိုင်ကိုအသင့်တွေ့ရှိ၍ စစ်ဆေးရှာဖွေရာ ၎င်းဝတ်ဆင်ထားသော ပုဆိုးအတွင်းမှ ဘိန်းဖြူဟုယူဆရသော အဖြူမှုန့်များထည့်ထားသည့် ဝ ဒေသ ၅ ဂရမ်

ခန့်ပါ ပလတ်စတစ်ဘူးအဖြူတစ်ဘူးနှင့် ဝ ဒေသ ၄ ဂရမ်ခန့်ပါ ပင်နီဆီလင် ပုလင်းတစ်လုံးတို့ကို တွေ့ရှိ သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။ ဝင်းနိုင်ကို စစ်ဆေးမေးမြန်းရာ သိမ်းဆည်းရမိသော သက်သေခံပစ္စည်းများမှာ တစ်ရွာတည်းနေသူ အောင်ချစ်ထွေးဆိုသူထံမှ နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက်နံနက် ၁၀ နာရီက ငွေကျပ် ခြောက်သောင်းဖိုးဝယ်ယူခဲ့ကြောင်း ထွက်ဆိုခဲ့သည်။ ထွက်ဆိုချက်အရ ဆက်လက်၍ အောင်ချစ်ထွေး၏ နေအိမ်ကို

မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၁၅ မိနစ်က သက်သေများနှင့်အတူ ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ အိမ်ရှင်အောင်ချစ်ထွေးမှာ အိမ်တွင် မရှိဘဲ အိမ်တွင်လည်း မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်ပတ်သက်၍ တစ်စုံတစ်ရာတွေ့ရှိခဲ့ခြင်းမရှိကြောင်းသိရသည်။ သို့ပါ၍ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ ချစ်ထွေး (ပြေး)တို့ကို ဥပဒေအရ အရေးယူပေးနိုင်ပါရန် တိုင်တန်းထားကြောင်း သိရသည်။

ကျော်သီဟ

Large advertisement for Shangri-La Hotel. Text includes: 'မြန်မာ့ရုပ်ရှင်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက် ကုမ္ပဏီ၏ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးဖိတ်ကြားစာ', 'မြန်မာနိုင်ငံကုမ္ပဏီများအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၇၆ နှင့် အညီ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးကြီးကို အောက်ပါအစီအစဉ်အတိုင်း ကျင်းပမည်ဖြစ်၍ "က" အစုရှယ်ယာဝင်နှင့် "ခ" အစုရှယ်ယာဝင်များအားလုံးကိုယ်တိုင် တက်ရောက်ကြပါရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။', 'နေ့ရက် - ၉-၁၂-၂၀၁၄ (အင်္ဂါနေ့)၊ အချိန် - နံနက် (၉:၀၀) နာရီမှ (၁၂:၀၀) နာရီ၊ နေရာ - ဆူးလေ(Shangri-La Hotel) အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စုံစမ်းရန် ပုန်း-၀၉ ၂၅၄၂၀၂၀၃၀၊ ၀၁ ၃၉၈၀၈၁'.

Advertisement for 'မုံရွာ ဆရာမိုး ရှောက်တစ်လုံးဝမ်းမှန်ဆေး'. Image shows a man and a woman holding a product box. Text: 'အဆိကျ အကြောပြေ ဆီး၊ ဝမ်း၊ မှန်စေတဲ မုံရွာ ဆရာမိုး ရှောက်တစ်လုံးဝမ်းမှန်ဆေး'.

Advertisement for 'မူး၊ မော၊ ကင်းဝေး မုံရွာဆရာမိုး အမောလုံနလုံးအားဆေး'. Image shows a man and a woman holding a product box. Text: 'မူး၊ မော၊ ကင်းဝေး မုံရွာဆရာမိုး အမောလုံနလုံးအားဆေး'.

ကြော်ငြာ



WE DEFINE LIFESTYLE

ရွှေနန်းတော် ခိန်ရွှေရတနာလှုပ်ငန်းစု၏ ပထမဦးဆုံးခြေလှမ်းသစ် 68 RESIDENCE CONDOMINIUM



ကမ္ဘာအေးဘူရားလမ်းနှင့် ဆရာခံလမ်းထောင့်၊ ဘိုးဘွားပိုင်မြေ တစ်ကေပေါ်ရှိ အထပ်ပေါင်း (၂၇)ထပ်၊ အခန်းပေါင်း (၃၅၅)ခန်းပါရှိမည့် ကမ္ဘာ့အဆင့်ကွန်ဒိုမီနီယံနှင့် **SOMERSET SERVICED RESIDENCE** ပါရှိသော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံး ကမ္ဘာ့အဆင့်အိမ်ရာစီမံကိန်း



More than **82%** Sold Out

ကံခမ်းမဲ ပွင့်လှစ်ပေးမည့်နေ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလ (၁၂) ရက်နေ့

- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးသော INFINITY SKY SWIMMING POOL & GARDEN @ 27TH STOREY
- မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပထမဦးဆုံးသော ရည်ရွယ်ချက်မျိုးစုံအသုံးပြုနိုင်သည့် DUAL KEY SYSTEM UNIT များ
- အပူခက်နှင့် အသံဆူညံမှုတို့ကို အပြည့်အဝကာကွယ်ပေးသည့် မှန်နှစ်ထပ်ပါ LOW E-GLASS SYSTEM
- တစ်နေရာတည်းတွင် ရုံးခန်းနှင့်လူနေအိမ်ခန်းတွဲလျက်ပါရှိမည့် DUPLEX SYSTEM
- အဆင့်မြင့် SMART HOME SYSTEM နှင့် လုံခြုံရေး FINGER PRINT ACCESS SYSTEM
- အဆင့်မြင့်မီးဘေးအန္တရာယ်ကာကွယ်ရေးစနစ်နှင့် အလုံအလျောက် မီးငြိမ်းသတ်စနစ်

PARTNERS



1st Prize (၂၇)ထပ်ရှိအိပ်ခန်းနှစ်ခန်းပါ CONDOMINIUM တစ်ခန်း



2nd Prize BMW 528 BRAND NEW



3rd Prize GIA(3) ကာရက်ဂျီစီနိုလက်စွပ်တစ်ကွင်း



အရစ်ကျငွေချေခနစ်ဖြင့် ရောင်းချပေးနေပါသည်။
ငလျင်ခက်ကိုရစ်ချက်တာစကေးအနည်းဆုံး(၈)ခံနိုင်အောင် တည်ဆောက်ထားပါသည်။
CONDOMINIUM LAW အရ မြေပိုင်ဆိုင်မှုကိုလည်း အခန်းဝယ်ယူသူအားလုံး ရာသက်ပန် စုပေါင်းအမျိုးကျပိုင်ဆိုင်နိုင်မည့် အလွန်ခိုင်မာသောရင်းနှီးမြုပ်နှံမှု

SHOWROOM : 44/A, SAYAR SAN ROAD,BAHAN TOWNSHIP,YANGON, MYANMAR.
09-4202 88025, 09-4253 10993, 09-730 40513, 09-4500 21758, 09-540 7541, 09-2501 41060
OPEN DAILY

ROOM TYPES	SQFT
1 BEDROOM	750 Sqft
2 BEDROOMS	1000 - 1100 Sqft
2 BEDROOMS + STUDY	1200 - 1300 Sqft
3 BEDROOMS + STUDY	1380 - 1580 Sqft
DUPLEX (3 BEDROOMS + 1)	2100 Sqft
DUAL KEY (2 BEDROOMS + 1 BEDROOM)	2100 Sqft

ပြည်ထွင်းသတင်းနှင့် ကြော်ငြာ

ပန်းမောက်၌ ကလပ်ချောင်းကူးတံတား
ဆောက်လုပ်ပြီးစီး၍
လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလွယ်ကူ



ပန်းမောက် နိုဝင်ဘာ ၁၈

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ပန်းမောက်မြို့နယ် သရက်ကုန်းနှင့်ပါသက်ကြားတွင်ရှိသော ကလပ်ချောင်း ပေါင်းကူးသစ်သားတံတားကို တည်ဆောက်ပြီးဖြစ်၍ ဒေသခံများ ရာသီမရွေး သွားလာရေးများ လွယ်ကူစေမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တော့ အဆင်မပြေဘူး။ ဘာကြောင့်လဲဆိုတော့ မိုးရွာလို့ ရေကြီးရေလျှံခြင်းဖြစ်ပေါ်ရင် ကလပ်ချောင်းဟာ တောင်ကျ ချောင်းရေဖြစ်တဲ့ အလျောက်ရေစီးကလည်း အတော်လေးသန်တယ်။ ရေစီးသန်တော့ ဖြတ်သန်းသွားလာလို့ မရကြဘူး။ အခု ပန်းမောက်မြို့နယ် ရန်ပုံငွေထဲက သိန်း ၅၀ ကို မတည်ပြီး သရက်ကုန်းနဲ့ ပါသက်ကြားမှာရှိတဲ့ကလပ်ချောင်း ပေါင်းကူးသစ်သားတံတားကို အလျား ပေ ၂၂၀ ၊ အနံအကျယ် ခြောက်ပေ သုံးလက်မ၊

အမြင့်ပေ ၂၄ ပေရှိတဲ့ တံတားကို ဒေသခံပြည်သူတွေနဲ့ ပန်းမောက်မြို့နယ် တာဝန်ရှိသူများက ပူးပေါင်းဆောက်လုပ်ခဲ့ကြပါတယ်။ တံတားကို စတင်ဆောက်လုပ်ခဲ့တာကတော့ ပွင့်လင်းရာသီ ဧပြီလက စတင်ခဲ့တယ်ဆိုပေမယ့် တံတားဆောက်လုပ်လို့ ပြီးစီးခဲ့တာကတော့ အခုနိုဝင်ဘာလအတွင်းမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆိုင်ကယ်နဲ့ လူကူးသစ်သားတံတားကြီးပြီးသွားပြီဖြစ်လို့ ဒေသခံတွေအတွက်လည်း ရာသီမရွေး

ဆက်သွယ်သွားလာလို့ရပြီဖြစ်ပါတယ်” ဟု ပန်းမောက်မြို့နယ် ပါသက်ကျေးရွာရပ်မိရပ်ဖ ဦးသင်းဖေက ပြောကြားခဲ့သည်။ သုခအခါတွင် ကလပ်ချောင်း

ပေါင်းကူးတံတားကြီး တည်ဆောက်ပြီးစီးသွားပြီဖြစ်၍ ဒေသခံပြည်သူများ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးလွယ်ကူစွာ သွားလာနိုင်ကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သန်းမောင်လေး(ကချင်မြေ)

ထူးချွန်ကျောင်းသူများ စင်ကာပူနိုင်ငံခရီးစဉ်
အတွေ့အကြုံရှင်းပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ပွဲ သန်လျင်၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၈

သန်လျင်မြို့ အမှတ်(၁) အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းမှ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် ဘက်စုံထူးချွန်(လူရည်ချွန်)နှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင် မသင်းနွယ်ဇင်နှင့် မခင်ငြိမ်းချမ်းအေးတို့က ရှေးဦးစွာ မိဘဆရာအသင်း

စင်ကာပူနိုင်ငံ လေ့လာရေးခရီးစဉ်အတွေ့အကြုံ ရှင်းလင်းပွဲနှင့် ထူးချွန်ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၅ ရက် နံနက် ၈ နာရီက သန်လျင်အထက(၁) ပတ္တမြားခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ ရှေးဦးစွာ မိဘဆရာအသင်း



ကျောင်းအကျိုးတော်ဆောင် အဖွဲ့နာယကဦးတင်ဝင်းနှင့် ကျောင်းအုပ်ဆရာကြီး ဦးမြဆွေတို့က ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားပြီး ဘက်စုံထူးချွန် (လူရည်ချွန်)နှင့် တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင် မသင်းနွယ်ဇင်နှင့် မခင်ငြိမ်းချမ်းအေးတို့က စင်ကာပူနိုင်ငံ လေ့လာရေးခရီးစဉ်အတွေ့အကြုံများ ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

ဆက်လက်၍ သန်လျင် အထက(၁)မှ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် ဘက်စုံထူးချွန် (လူရည်ချွန်) တစ်ဦး၊ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင် နှစ်ဦး၊ ငါးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် လေးဦး၊ လေးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် သုံးဦး၊ သုံးဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် ခုနစ်ဦး၊ နှစ်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင်ငါးဦး၊ တစ်ဘာသာဂုဏ်ထူးရှင် ၂၃ ဦး၊ တန်းချုပ်တံခွန်စိုက်ဆု၊ ခွင့်ရက်မပျက် ဆရာ ဆရာမများ၊ ဖွံ့ဖြိုးရေးထူးချွန်ဆု၊ တန်းခွဲထူးချွန်ဆုရရှိသူများကို နာယကဦးတင်ဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဂုဏ်ပြုဆုများ ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းဝင်း(သန်လျင်)

မိသားစုအား ရဲဒင်းနှင့်ခုတ်ပြီး ထွက်ပြေးတိမ်းရှောင်သူအား လက်နက်ခဲယမ်းများနှင့်အတူ ဖမ်းဆီးရမိ

တာလေ နိုဝင်ဘာ ၁၈

ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) တာလေမြို့ မဟိုဆန်ခါ(၁)ရွာ၌ နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်က အတူနေ မိသားစုအား ရဲဒင်းဖြင့်ခုတ်ပြီး ထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်နေသူထံမှ တူမီးသေနတ်နှင့် လက်ပစ်ဗုံးများ ဖမ်းဆီးရမိကြောင်း သိရသည်။

တာလေသည်ကို တွေ့ရှိရ၍ ပိုင်းဝန်းဖမ်းဆီးခဲ့သည်။ ထွက်ပြေး တိမ်းရှောင်သူ၏ လွယ်ထားသော အရှည်ငါးပေခန့်ရှိ တူမီးသေနတ် တစ်လက်၊ လွယ်ထားသော အာခါ လွယ်အိတ်အတွင်းမှ တရုတ်နိုင်ငံလုပ် ပြုစီတပ်လျက် အစိမ်းရောင် လက်ပစ်ဗုံးနှစ်လုံး၊ ယမ်းများထည့် ထားသော ပလတ်စတစ်ဘူးတစ်ဘူး တို့ကို ရှာဖွေတွေ့ရှိရသဖြင့် သက်သေများ ရှာဖွေပုံစံဖြင့် သိမ်းဆည်းခဲ့ပြီး အမှုမှ တရားမဝင် တူမီးသေနတ်နှင့် လက်ပစ်ဗုံးများ ကိုင်ဆောင်သူ လောဖ (၄၀ နှစ်) မဟိုဆန်ခါ (၁)ရွာ နားယောင်းအုပ်စု တာလေမြို့နေသူ ကိုတာလေနယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့် စစ်ဆေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

တာလေနယ်မြေရဲစခန်းမှ စခန်းမှူး ရဲအုပ်မျိုးထွန်းဦးစီးအဖွဲ့၊ ကျာကူနီ ပြည်သူ့စစ်ငါးဦးတို့ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ပြစ်မှုကျူး လွန်သူကို ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် မဟိုဆန်ခါ(၁)ရွာသို့ ထွက်ခွာလာခဲ့ရာ ရဲစခန်းအနောက်တောင်ဘက် ခြောက်မိုင်ခန့်အကွာ တောင်သုံးလုံးအပေါ်ရွာနှင့် အလယ်ရွာကြား တောင်တက်လမ်းတွင် လောဖကို ထိုင်းနိုင်ငံလုပ် ဟွန်ဒါစေ့ဖ် ၁၀၀ နက်ပြာရောင် ဆိုင်ကယ်ဖြင့် စီးနင်း

မြင့်မိုးရီ(တာချီလိတ်)

ဒေါင်ပန်းမီးသတ်ယာဉ်နှင့် CNJ ရေသယ်ယာဉ် လွှဲပြောင်း

သာစည် နိုဝင်ဘာ ၁၈

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့မှ ချထားပေးသော ဒေါင်ပန်းမီးသတ်ယာဉ်နှင့် CNJ ရေသယ်ယာဉ် တို့ကို မိတ္ထီလာခရိုင် သာစည်မြို့နယ် ယင်းမာပင်တိုက်နယ်သို့ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၉ နာရီက သာစည်မြို့နယ် မီးသတ်ဌာန၌ ကျင်းပသည်။

အဆိုပါ မီးသတ်ယာဉ်များ ထားရှိရန်အတွက် သာစည်မြို့နယ် ယင်းမာပင်တိုက်နယ်တွင် နယ်မြေမီးသတ်စခန်း ဖွင့်လှစ်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပြီး နယ်မြေမီးသတ်စခန်းအတွက် အလျားပေ ၁၀၀၊ အနံ ပေ ၄၀ မြေနေရာကို အလျှင် ဦးဝင်းကျော်သူရက လျှင်ဒါန်းသည်။ မီးသတ်ယာဉ်နှင့် ဝန်ထမ်း အိမ်ရာအတွက် အလျား ၃၅ ပေ၊ အနံ ၂၅ ပေ အဆောက်အအုံကို ကျေးရွာပြည်သူများ စုပေါင်းထည့်ဝင် ငွေများဖြင့် ဆောက်လုပ်ထားရှိကြောင်း သိရသည်။ ထွန်းထွန်း(သာစည်)

Advertisement for Sabai Thinn Co., Ltd. featuring a large headline 'ရုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ကြောင်း' and detailed information about company services, qualifications, and contact details. Includes a table of services and prices.

ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း: ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် ၂၅ နံပါတ်ရှိသည့် Sabai Thinn Co., Ltd. က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန်လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာအထောက်အထားများဖြင့်ကြော်ငြာပါသည့် ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ပြည်)၊ ပြည်မြို့

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း: ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၁)၊ မြေကွက်အမှတ် ၁၁၃၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ် ၁၁၃၊ ဧရာဝတီလမ်း၊ (၂၁)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံတောင် ဦးယုမောင် ၁၂/လကန(နိုင်) ၀၃၃၃၃၄-ဒေါ်တင်စိန် ၁၂/လကန(နိုင်) ၀၃၃၃၂၉ အမည်ပေါက် နှစ် ၆၀ ဂရုန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးယုမောင်(ခင်ဖွန်း)ကွယ်လွန်သဖြင့် ဒေါ်တင်စိန် ၁၂/လကန(နိုင်) ၀၃၃၃၂၉ က တရားဝင် တစ်ဦးတည်းသောဧည့်သည်ကြောင်း ကျမ်းကျိန်လွှာတင်ပြပြီး ၄င်းထံမှ G.P အမှတ် ၂၀၆၀/၁၄ဖြင့်ရရှိသူ ဦးမြင့်ဦး ၁၂/ပစတ(နိုင်) ၀၂၂၅၅၃ က ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ် စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပုံကူးလျှောက်ထားလာရာ ခုနစ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက ဌာန၏လုပ်ထုံးလုပ်နည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။ မြို့ပုံစံကန့်ကွက်မှုနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

လုပ်သားရှားပါးမှုကြောင့် ထန်းပင်ကို ထင်းအဖြစ်ခတ်ရောင်းမှုများလာ

ရေတာရှည် နိုဝင်ဘာ ၁၈

တောင်ငူခရိုင်အတွင်း နေရာအနှံ့အပြားတွင်တွေ့ရှိနိုင်သည့် ထန်းပင်များမှာ လုပ်သားရှားပါးလာမှုနှင့်အတူ လုပ်ငန်းတွင်ကျယ်မှု လျော့နည်းလာခြင်းကြောင့် ထန်းပင်များကို ထင်းအဖြစ် လည်းကောင်း၊ အိမ်ဆောက်လုပ်ရန်အတွက် လည်းကောင်း ခတ်ရောင်းမှုများပြားလာပြီး ထန်းပင်အရေအတွက် တဖြည်းဖြည်းနည်းပါးလာနေကြောင်း သိရသည်။

တောင်ငူမြို့နယ် ဝဲဒေါင့်ကျေးရွာဒေသတစ်ဦးက “တောင်ငူတစ်ခွင်မှာက အခုမှမဟုတ်ဘူး။ ရှေးနှစ်ပေါင်းများစွာကတည်းက ထန်းပင်တွေထောင်သောင်းချီပြီးရှိခဲ့ပါတယ်။ တပင်ရွှေထီးထန်းတောဆိုနာမည်ကြီးပေါ့။ အခု နောက်ပိုင်းကျတော့ ထန်းလုပ်သားတွေက ပင်ပန်းပြီး တွက်ခြေသိပ်မကိုက်တော့ နိုင်ငံခြားထွက် အလုပ်လုပ်တဲ့သူကများတယ်။ အခြားလုပ်ငန်းပြောင်းလုပ်တဲ့သူတွေလည်းရှိတော့ ထန်းတက်မယ့်လူကမရှိသလောက်ဖြစ်နေပြီ”ဟု ပြောပြသည်။

ထန်းပင်များကို အိမ်ဆောက်ရာတွင်သုံးရန် သစ်အဖြစ်ရောင်းချမှုရှိသော်လည်း ပင်စည်များကို ထင်းအဖြစ်ရောင်းချမှုပိုများကြောင်းနှင့် အပင်တစ်ပင်လျှင် ငွေကျပ်တစ်သောင်းမှ တစ်သောင်းခွဲအထိ ရောင်းချရကြောင်း သိရသည်။ ကျေးလက်ဒေသများတွင် တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် လောင်စာထင်းပိုမိုရှားပါးလာသဖြင့် ရွာအနှံ့ရှိ သစ်ပင်ကြီးငယ်များနှင့် ထန်းပင်များမှာ ထင်းအတွက် မဖြစ်မနေခုတ်ယူခံနေကြရခြင်းကြောင့် အစားထိုးကာ ပြန်လည်စိုက်ပျိုးနိုင်ခြင်းမရှိလျှင် နှစ်အနည်းငယ်အတွင်း ပြုန်းတီးသွားနိုင်ကြောင်းလည်း ဒေသခံအချို့က သုံးသပ်ပြောကြားသည်။

ကိုဗွင်(အွ)

တောင်ငူမြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ သံယဒါနဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူပြဲ

တောင်ငူ နိုဝင်ဘာ ၁၈

တောင်ငူမြို့နယ်လုံးဆိုင်ရာ သံယဒါနဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူပြဲကြီးကို နှစ်စဉ်နှစ်တိုင်း သမိုင်းဝင်ရွှေဆံတော်ဘုရားကြီး ရင်ပြင်ပေါ်တွင်သာ လောင်းလှူခဲ့ကြရာမှ ယခုနှစ်တွင် တစ်မူထူးခြားစွာ ပထမအကြိမ်ရွှေဆံတော်ဘုရားကြီး အရှေ့ဘက်မုခ်မုစတင်၍ တောင်ငူမြို့ ဗိုလ်မှူးဖိုးကွန်းလမ်းအတိုင်း ပန်းခြံကွေ့လမ်းဆုံရှိ ကေတုမတီ-တောင်ငူမုခ်မုအထိ နိုဝင်ဘာ ၁၆ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီက သံယာအပါး ၁၈၀၀ကျော် တို့အား လောင်းလှူကြသည်။ အဆိုပါဆွမ်းဆန်တော် လောင်းလှူပြဲကြီးတွင် တောင်ငူမြို့နယ်တစ်ဝိုက်ရှိ ဘုန်းကြီးကျောင်း ၉၆ ကျောင်းမှ သက်ကြီးဝါကြီး ၁၆ ပါးအပါအဝင် သံယာအပါး ၁၈၀၀ကျော်နှင့် သီလရှင်ကျောင်းလေးကျောင်းမှ သီလရှင်ဆရာကြီး၊ ဆရာလေးများကို တောင်ငူတပ်နယ်မှ မိသားစုဝင်များ၊ တောင်ငူမြို့နယ်ရှိ



ဌာနဆိုင်ရာများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ပညာရေးအဖွဲ့အစည်းများ၊ ပုဂ္ဂလိကဘဏ်များ၊ အစွလာမ်ဘာသာဝင်များ၊ ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ရေးအသင်းများ၊ နိုင်ငံရေးပါတီများ၊ စေတနာရှင်အလှူရှင်များနှင့် ဒေသခံပြည်သူများက ဗိုလ်မှူးဖိုးကွန်းလမ်းတစ်လျှောက် စီတန်းကာ သဒ္ဓါထက်သန်ကြည်ဖြူစွာဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာလောင်းလှူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သုရ (တောင်ငူ)

သတင်းတို

စာအောင်သံယာတော်နှင့် သီလရှင်များအားဂုဏ်ပြု

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး မလှိုင်မြို့နယ် ပန်းအိုင်ရွှေကျောင်း မဟာသတိပဋ္ဌာန်ကမ္မဋ္ဌာန်းတိုက် သာသနာ့နဂါယကအသင်းကြီးက ဒုတိယအကြိမ်မြောက် စာအောင်သံယာတော်နှင့် သီလရှင်များအား ထပ်ဆင့်ဂုဏ်ပြုပူဇော်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၁၄ ရက်က ကျင်းပခဲ့ပြီး သာသနာရေးဦးစီးဌာနက ကျင်းပသော နိကာယ်စာမေးပွဲ၊ ဓမ္မာစရိယစာမေးပွဲနှင့် ပထမပြန်စာမေးပွဲများတွင် ပြေဆိုအောင်မြင်ခဲ့သော စာအောင်သံယာတော်ခြောက်ပါးနှင့် သီလရှင်နှစ်ပါးတို့ကို ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာနှင့် အလှူငွေများ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။

အောင်ဌေး(မလှိုင်)

မြို့တွင်းတစ်လမ်းမောင်းလမ်းမကြီးများရှိ ယာဘက်ယာဉ်ရပ်နားနေရာများ ပယ်ဖျက်ဖွယ်ရှိ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ရန်ကုန်မြို့တွင်း တစ်လမ်းမောင်းစနစ်ကျင့်သုံးလျက်ရှိသော အဓိကလမ်းမကြီးများတစ်လျှောက် ယာဉ်မတော်တဆမှုများ လျော့ပါးရေးနှင့် ယာဉ်ကြောပိတ်ဆို့မှုနည်းပါးရေး

အတွက် လမ်းမကြီးများ၏ လက်ယာဘက်ခြမ်း ယာဉ်ရပ်နားနေရာများကို ပယ်ဖျက်သွားရန် မော်တော်ယာဉ်လုပ်ငန်းပေါင်းစုံထိန်းသိမ်းရေးကြီးကြပ်မှုဗဟိုကော်မတီမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြောကြားသည်။

“တစ်လမ်းမောင်းစနစ်ကျင့်သုံးနေတဲ့ အဓိကလမ်းမကြီးတွေပေါ်မှာ ယာဉ်မတော်တဆမှုဖြစ်ရတဲ့အကြောင်းထဲမှာ လက်ယာဘက်ခြမ်းမှာရှိတဲ့ ယာဉ်ရပ်နားစခန်းထဲက ယာဉ်တွေက အဝင်အထွက်ပြုလုပ်နေတာ

ကြောင့်ရယ်။ ယာဉ်ရပ်နားနေရာခွင့်ပြုထားတဲ့အတွက်ကြောင့်ရယ် ယာဉ်ကြောကို ပိုပြီးကျပ်တည်းစေပါတယ်။ ခရီးသည် တင်ဘတ်စ်ကားတွေအများစုက လက်ယာဘက်ခြမ်းကို ကပ်မောင်းတဲ့ စနစ်ကျင့်သုံးနေပြီဖြစ်တဲ့အတွက်လက်ယာဘက် ယာဉ်ရပ်နားနေရာတွေ ဆက်လက်ခွင့်ပြုထားမယ်ဆိုရင် ယာဉ်မတော်တဆမှုတွေ၊ ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုတွေ ဆက်လက်ဖြစ်နေဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဒီအတွက် လက်ယာဘက်ခြမ်းယာဉ်ရပ်နားနေရာတွေကို ဆက်လက်ခွင့်ပြုဖို့ သက်ဆိုင်ရာအစိုးရဖြစ်တဲ့ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရကို တင်ပြထားပါတယ်။ တင်ပြချက်ကို အတည်ပြုပြီးရင်တော့ တစ်လမ်းမောင်းကျင့်သုံးနေတဲ့ လမ်းမကြီးတွေနဲ့ ညာဘက်ခြမ်း ယာဉ်ရပ်နား

နေရာများကို ဆက်လက်ခွင့်ပြုတော့မှာ မဟုတ်ပါဘူး”ဟု အဆိုပါတာဝန်ရှိသူက ပြောကြားသည်။ ရန်ကုန်မြို့ရှိ အဓိက လမ်းမကြီးများဖြစ်သည့် ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အနော်ရထာလမ်း၊ မဟာပန္နက်လမ်းနှင့် ကမ်းနားလမ်းတို့ အပါအဝင် အဓိကလမ်းမကြီးများတစ်လျှောက် လမ်းဘေးပိယာတစ်လျှောက် ပြီးခဲ့သည့်နှစ်က ပလက်ဖောင်းများ ချဲ့ထွင်ပြီး မော်တော်ယာဉ်ငယ်များ ရပ်နားရန်နေရာများအဖြစ် ခွင့်ပြုထားခဲ့သည်။ ယခုအခါ ယာဉ်အန္တရာယ်နှင့် ယာဉ်ကြောကျပ်တည်းမှုကို ဖြစ်စေသည့်အတွက် လက်ယာဘက်ခြမ်းနေရာများကို ပယ်ဖျက်သွားဖွယ်ရှိသည်။

သတင်း - မောင်နေသစ်
ဓာတ်ပုံ - သတ္တ



လှိုက်လှဲခွာဂူဏ်ယူဝမ်းမြောက်မိပါကြောင်း

၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ (၁၅) ရက်နေ့တွင် ဇေကော်ပို့ရေးရှင်းမှ ကျင်းပပြုလုပ်သည့် Z Villas အိမ်ရာအရောင်းပွဲတော်ကို အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးပင် လှိုက်လှဲခွာဝမ်းမြောက်ဂူဏ်ယူမိပါကြောင်းနှင့် လှုပ်ငန်းများ ဆတက်ထမ်းပိုး အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ဦးကျော်မိုးနိုင်
Krislite
Lighting Specialist Co Ltd

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အငယ်စားနှင့် အလတ်စားစက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များသို့ ဒေသဆိုင်ရာဦးစီးဌာနရုံးများတွင် ပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်းမှတ်ပုံတင်နေ့ချင်းပြီးဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း အသိပေးကြေညာခြင်း

နေ့ချင်းပြီးစက်မှုလုပ်ငန်းမှတ်ပုံတင်ရန်

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနသည် သက်ဆိုင်ရာဌာန/အဖွဲ့အစည်းများ၏ လုပ်ငန်းလိုင်စင်/ခွင့်ပြုမိန့်များဖြင့် လိုအပ်သောအချက်အလက်များ မှန်ကန်ပြည့်စုံပါက မြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားတွင် လုပ်ကိုင်လျက်ရှိသည့် အငယ်စားနှင့် အလတ်စားပုဂ္ဂလိက စက်မှုလုပ်ငန်းများကို နေပြည်တော်ရုံးချုပ်သို့ တင်ပြဆောင်ရွက်ရန်မလိုအပ်တော့ဘဲ အောက်ဖော်ပြပါ ကောင်စီ/တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနရုံးများတွင် နေ့ချင်းပြီးပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်း မှတ်ပုံတင်ပေးနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်-

- (က) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၁၉၂၊ ကမ္ဘာအေးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၉-၈၆၀၂၀၃၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၁-၅၅၅၁၀၀
- (ခ) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၂၀၈၊ ၈၄ လမ်း၊ ၃၆x၃၇ လမ်းကြား၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၂-၃၉၅၇၃၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၂-၆၃၁၀၉
- (ဂ) ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးရုံးအမှတ် ၁၃၊ အမှတ် ၅၂၊ မဇ္ဈလမ်း၊ ပုသိမ်မြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၄၂-၂၉၀၉၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၄၂-၂၉၀၉၀
- (ဃ) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးစက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ရတနာလမ်း၊ နန္ဒဝန်ရပ်ကွက်၊ မုံရွာမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၇၁-၂၃၂၀၄
- (င) မွန်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၅၀၊ အထက်လမ်းမကြီး၊ စစ်ကဲကုန်းရပ်၊ မော်လမြိုင်မြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၅၇-၂၇၀၄၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၇-၂၂၁၆၆
- (စ) ရှမ်းပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၂၀/၂၅၊ ဗိုလ်ချုပ်အောင်ဆန်းလမ်း၊ မြို့မရပ်၊ တောင်ကြီးမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၈၁-၂၁၂၅၄၉၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၈၁-၂၁၂၅၄၄၄
- (ဆ) မကွေးတိုင်းဒေသကြီးစက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ဗိုလ်ချုပ်လမ်းနှင့် ပြည်တော်သာလမ်းထောင့်၊ ရွာသစ်ပွဲကြိုရပ်၊ မကွေးမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၆၃-၂၇၄၃၃၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၆၃-၂၅၁၄၃
- (ဇ) ကချင်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန၊ ဧရာရပ်ကွက်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၇၄-၂၂၄၁၅၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၇၄-၂၉၃၈၆
- (ဈ) တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ဝဲကျွန်းညောင်ရမ်းရပ်ကွက်၊ ကုသိန္ဒာရုံလမ်း၊ ရွှေဝယ်သီရိအားကစားကွင်းအနီး၊ ထားဝယ်မြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၅၉-၂၁၁၄၆၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၉-၂၄၀၁၉
- (ည) ရခိုင်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန တက္ကသိုလ်ရိပ်သာလမ်း၊ တက္ကသိုလ်ဆရာများလေးထပ်ဆောင်ရုံးရှေ့၊ စစ်တွေမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၄၃-၂၃၇၄၂
- (ဋ) ကရင်ပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၄၀၊ ဇွဲကပင်လမ်း၊ အမှတ် ၄ ရပ်ကွက်၊ ဘားအံမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၅၈-၂၁၁၄၀
- (ဌ) ကယားပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၉၊ ၁၁ လမ်း၊ ခွန်လီလမ်းထောင့်၊ နောင်ယား(က)ရပ်ကွက်၊ လွိုင်ကော်မြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၈၃-၂၁၀၉၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၈၃-၂၁၀၂၅
- (ဍ) ချင်းပြည်နယ်စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ပြည်နယ်မီးသတ်ရုံးလမ်း၊ ဈေးသစ်ရပ်ကွက်၊ ဟားခါးမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၇၀-၂၁၀၇၄
- (ဎ) ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီးစက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန အမှတ် ၉၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်း၊ (၁၈)ရပ်ကွက်၊ ဥသားမြို့သစ်၊ ပဲခူးမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၅၂-၃၀၂၄၈၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၂-၃၀၈၅၂
- (ဏ) နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန (၁၁)ရပ်ကွက်၊ သပြေလမ်း၊ ပုဗ္ဗသီရိမြို့၊ ဦးစီးဌာနမှူး ဖုန်း-၀၆၇-၅၅၀၁၇၈၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၆၇-၅၅၀၁၇၉

၂။ အငယ်စားနှင့် အလတ်စားပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်းများအား နေ့ချင်းပြီးမှတ်ပုံတင်ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးအတွက် အောက်ဖော်ပြပါ ခရိုင်ရုံးများရှိ စက်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် စစ်ဆေးရေးဝန်ထမ်းများက စီမံချက်ဖြင့် ကြိုတင်၍ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိပါသည်-

- (က) **ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး**
အရှေ့ပိုင်းခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၇၈၈၀၊ အနောက်ပိုင်းခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၇၀၇၀၆၊ တောင်ပိုင်းခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၇၀၈၅၄၄၊ မြောက်ပိုင်းခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၆၀၉၀
- (ခ) **မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး**
မန္တလေးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၅၀၀၃၉၅၀၊ မိတ္ထီလာခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၇၄၇၄၂၀၊ မြင်းခြံခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၀၁၅၁၉၅၁၃

- (ဂ) **ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး**
ပုသိမ်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၄၀၃၂၇၃၉၊ ဟင်္သာတခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၀၈၆၉၄၀၊ ဖျာပုံခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၄၄၆၉၂၇
- (ဃ) **စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး**
ရွှေဘိုခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၁၅၁၀၆၂၊ မုံရွာခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၃၃၂၈၇၅၁၃၊ ကလေးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၅၀၅၄၆၇
- (င) **မကွေးတိုင်းဒေသကြီး**
မကွေးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၃၀၁၁၅၅၄၃၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၆၃-၂၇၄၂၂၊ ပခုက္ကူခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၃၃၃၀၈၆၂၂၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၆၂-၂၃၉၉၀
- (စ) **တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး**
ထားဝယ်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၉၈၉၀၇၅၊ မြိတ်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၅၉-၂၁၁၄၆၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၉-၄၂၁၁၆
- (ဆ) **ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး**
ပဲခူးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၅၃၀၁၈၂၅၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၂-၃၀၉၈၇၊ တောင်ငူခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၂၈၁၈၉၀၇၇၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၄-၂၆၁၇၆၊ ပြည်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၅၁၂၃၅၃၉၈၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၅၃-၂၄၃၀၇
- (ဇ) **နေပြည်တော်ကောင်စီ**
ဥတ္တရခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၅၆၀၄၉၃၊ ဒက္ခိဏခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၁၆၆၁၆၀
- (ဈ) **မွန်ပြည်နယ်**
မော်လမြိုင်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၈၇၂၅၃၉၅
- (ည) **ရှမ်းပြည်နယ်**
တောင်ကြီးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၅၈၀၄၀၉၉၀၊ လွိုင်လင်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၁၇၄၃၁၀၊ ကျိုင်းတုံခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၅၂၅၃၀၂၁၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၈၄-၂၃၂၁၅၊ လားရှိုးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၁၅၁၀၃၇၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၈၂-၂၃၈၂၈/၂၃၆၉၂
- (ဋ) **ကချင်ပြည်နယ်**
မြစ်ကြီးနားခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၃၀၂၁၈၄၇၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၇၄-၂၈၀၇၂၊ ဗန်းမော်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၅၇၃၁၂၀၅
- (ဌ) **ရခိုင်ပြည်နယ်**
စစ်တွေခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၀၄၆၁၄၈၄၊ ကျောက်ဖြူခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၃၆၂၃၁၇၀၁
- (ဍ) **ကရင်ပြည်နယ်**
ဘားအံခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၃၃၀၁၂၅၄၂၊ မြဝတီခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၀၄၈၃၁၁
- (ဎ) **ကယားပြည်နယ်**
လွိုင်ကော်ခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၂၅၆၀၀၆၂၂၀၊ ရုံးအဖွဲ့ ဖုန်း-၀၈၃-၂၄၀၀၁၂
- (ဏ) **ချင်းပြည်နယ်**
ဟားခါးခရိုင်ရုံး ဖုန်း-၀၉-၄၀၂၆၃၄၀၆၂

၃။ ပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်းဥပဒေနှင့်အညီ ကြိုတင်၍ ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးရာ၌ မှန်ကန်မြန်ဆန်စွာ ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရန်အတွက် အောက်ပါအချက်များ ကြိုတင်ဆောင်ရွက်ထားရန်လိုအပ်ပါသည်-

- (က) စက်ရုံတည်နေရာ/လုပ်ငန်းနှင့်ဆက်စပ်သော ဌာန/အဖွဲ့အစည်းများ၏လိုင်စင်/ခွင့်ပြုမိန့်နှင့် အထောက်အထားများ၊
 - (ခ) လုပ်ငန်းရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုတန်ဖိုးနှင့် ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုးများ အပါအဝင် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အချက်အလက်များ ရှင်းလင်းပြောကြားနိုင်မည့် လုပ်ငန်းပိုင်ရှင်(သို့မဟုတ်)တရားဝင် လွှဲအပ်ထားသည့် မန်နေဂျာ/ကိုယ်စားလှယ်၊
 - (ဂ) စက်ရုံလုပ်ငန်းကြောင့် ပတ်ဝန်းကျင်အား အနှောင့်အယှက်မဖြစ်စေရေးနှင့် ညစ်ညမ်းမှုမရှိ စေရေးစီမံချက်၊
 - (ဃ) မီးဘေးအန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေးစီမံချက်၊
 - (င) စက်ရုံအလုပ်သမားများ၏ ကျန်းမာရေးထိခိုက်မှုမရှိစေရေးနှင့် အန္တရာယ်ကင်းရှင်းရေး စီမံချက်။
- ၄။ အငယ်စားနှင့် အလတ်စားပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်းများအား ကွင်းဆင်းစစ်ဆေးချက်အရ စိစစ် တွေ့ရှိချက်များကို အပတ်စဉ်ကျင်းပပြုလုပ်သည့် ပုဂ္ဂလိကစက်မှုလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးအဖွဲ့ အစည်း အဝေးသို့တင်ပြပြီး ယင်းအဖွဲ့၏စိစစ်ထောက်ခံချက်ဖြင့် နေ့ချင်းပြီးမှတ်ပုံတင်လက်မှတ်ထုတ်ပေး နိုင်ရန် ညွှန်ကြားထားပြီးဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။
- ၅။ စက်မှုလုပ်ငန်းရှင်များသည် စက်မှုလုပ်ငန်းမှတ်ပုံတင်ခြင်းအပါအဝင် စက်မှုလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ သိရှိလိုသည့် ကိစ္စရပ်များရှိပါကလည်းကောင်း၊ အခက်အခဲများရှိပါကလည်းကောင်း၊ ဒေသအလိုက် သက်ဆိုင်ရာခရိုင်ဦးစီးဌာနရုံးနှင့် ကောင်စီ/တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်ဦးစီးဌာနရုံးများသို့ ဆက်သွယ် မေးမြန်းနိုင်သည့်အပြင် အောက်ပါဌာနများသို့ တိုက်ရိုက်ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်-
- (က) ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ စက်မှုကြီးကြပ်ရေးဌာန၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၉၃၁
 - (ခ) ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ လျှပ်စစ်စစ်ဆေးရေးဌာန၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၃၅၇
 - (ဂ) ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဘျိုင်လာစစ်ဆေးရေးဌာန၊ နေပြည်တော် ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၈၃၅၀

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ စီးပွားရေးကြေးငြာ

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: နိုင်ငံတော်သံသယမဟာနာယကအဖွဲ့၏ဆွမ်းပဒေသပင်အတွက်... (Government's offering for the state's food security fund)

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: နိုင်ငံတော်သံသယမဟာနာယကအဖွဲ့၏ဆွမ်းပဒေသပင်အတွက်... (Government's offering for the state's food security fund)

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: ဘဝနတ်ထံလွှဲပြောင်းပေးခြင်း... (Transfer of shares to Bhanata)

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း... (Special condolence due to bereavement)

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း... (Application for vehicle registration certificate)

Table with 3 columns: No., Name, Amount. Section: ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

ကန်ကြွက်နိုင်ပါကြောင်း... (Affirmation of loan success)

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ (Save lives with your blood)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေးကို အစဉ်တစိုက်ဦးတည်ရန် အနာဂတ်ရေးကို ရှေးရှုဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး ၂၈ ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့ မွန်းလွဲ ၁ နာရီခွဲတွင် ကျင်းပရာ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ပြင်ဆင်နိုင်ရေး အကောင်အထည်ဖော်မှုကော်မတီ၏ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အစီရင်ခံစာအပေါ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ဆက်လက်ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။

ထိုသို့ဆွေးနွေးကြရာတွင် ဧဏ္ဍာန်မရှိဘဲ ဆန္ဒမတူမဟုတ်ဘဲ အကျိုးအမြတ်အရ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေသည် တစ်ကြိမ်တစ်ခါတည်းနှင့် ပြင်ဆင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တစ်ဆင့်ပြီးတစ်ဆင့် ပြင်ဆင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ပြင်ဆင်ခြင်း၏ အကျိုးဆက်သည်လည်း ပဋိပက္ခများဖြစ်လာရန် မဟုတ်ပါကြောင်း၊ အမျိုးသားပြန်လည်ရင်ကြားစေ့ရေးနှင့် သဟ



ဇာတ ဖြစ်ရေးကိုဦးတည်ရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်ရာတွင် လက်မှတ်ရေးထိုး ဆန္ဒပြုထားသော ပြည်သူလူထုအား အလေးထားပြီး အမျိုးသားရင်ကြားစေ့ရေးကို အစဉ်တစိုက်ဦးတည်ရန် အတိတ်ကိုပြန်လှည့်မနေဘဲ အနာဂတ်ရေးကို ရှေးရှု ဆွေးနွေးရန်၊ အမှန်းတင်ဆွေးနွေးခြင်းမပြုရန်နှင့်ဥပဒေ ဘောင်အတွင်းက အနာဂတ်ကို ပိုကောင်းအောင်ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ပေးဆောင်ရွက်စေချင်သည်အတွက် ပြင်ဆင် သင့်ပါကြောင်းဖြင့် ဆွေးနွေးသည်။

ရှမ်းပြည်နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၂)မှ ဦးစိုင်းကျော်စောသန်းက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေပြင်ဆင်နိုင်ရေး အကောင်အထည်ဖော်မှုကော်မတီ၏ ဆက်လက် အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်မှု အစီရင်ခံစာအပေါ် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး၊ တိုင်းရင်းသားစည်းလုံး ညီညွတ်ရေး၊ အမျိုးသားပြန်လည် သင့်မြတ်ရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးတို့ ဦးတည်၍ ဆွေးနွေးသွားရမည် စာမျက်နှာ ၇ ကော်လံ ၁

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် (၁၁)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန် အစည်းအဝေး ၂၈ ရက်မြောက်နေ့ ကျင်းပစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

သန့်စင်စေရန် **မာတိကာ**

ကမ္ဘာတစ်ဝန်းအကြမ်းပက် တိုက်ခိုက်မှု သိသိသာသာဖြင့် တက် အီဂျစ်နိုင်ငံသည် အမျိုးသား အကြမ်းပက်ခံရသည့် နိုင်ငံဖြစ်

စာမျက်နှာ ၄

အက်တိုက်ကျင်းပခဲ့သည့် ကမ္ဘာ့နိုင်ငံများ၏ ထိပ်သီးဆွေးနွေးပွဲများ

ဆောင်းပါး စာမျက်နှာ ၆

ကွင်းလယ်ကစားသမားနှစ်ဦး အာဆင်နယ်ဒေါ်ယူပည့်

စာမျက်နှာ ၁၃

ဒုတိယကမ္ဘာစစ်အတွင်း ကွယ်လွန်သော ဗြိတိသျှစစ်မှုထမ်း များအား ဆွေမျိုးများဂါရဝပြု

စာမျက်နှာ ၁၉

ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာပါရှိ

ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

ပညာရေးမြှင့်တင်မှုအကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီက အမျိုးသားပညာရေး ဥပဒေနှင့်ပတ်သက်၍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်နိုင်ရန်ဆွေးနွေးမှုများ ပိတ်ခေါ်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၁၈

အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးမြှင့်တင်မှု အကောင်အထည်ဖော်ရေးကော်မတီက ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးသည့်အနေဖြင့် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီ၊ ပညာရေးဆိုင်ရာ အကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်များ၊ ဥပဒေပညာရှင်ပါမောက္ခများ၊ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ၊ ပါမောက္ခချုပ်များ၊ ဒုတိယပါမောက္ခချုပ်များ၊ ပါမောက္ခဌာနမှူးများ၊ ဆရာဆရာမများနှင့် ဖိတ်ကြားထားသော သတင်းမီဒီယာများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။

အဆိုပါ ဆွေးနွေးပွဲတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်ခင်စန်းရီက ဆွေးနွေးပြောကြား ရာ ပြီးခဲ့သည့် ရက်ပိုင်းအတွင်းက အမျိုးသားပညာရေးဥပဒေကိုပြင်ဆင် ရန် ကျောင်းသားအချို့က ဆန္ဒပြ ပြင်ဆင်ဖို့ဆိုသည်မှာ အဆင့်မြင့်ပညာနှင့် အသက်မွေးဝမ်း လွတ်လပ်စွာ စီမံခန့်ခွဲမှု အပြည့်ပေး ရန် ပုဒ်မ (၂၆)တွင် အတိအလင်း ဖော်ပြထားပြီးဖြစ်၍ ဆက်စပ်ဥပဒေ များ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၃

အဆင့်မြင့်ပညာနှင့် အသက်မွေးဝမ်း ကျောင်းပညာ စသည့်ကဏ္ဍအလိုက် ထုတ်ပြန်သွားနိုင်တော့မည် ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ အဆင့်မြင့်ပညာမှာ

တောင်စွယ်တောင်တန်း တောင်ခါးပန်းတို့ဖြင့် သာယာလှပနေသည့် ပုသိမ်-ငွေဆောင်ကားလမ်း



ကျွန်တော် ပုသိမ်-ငွေဆောင် ကားလမ်းအကြောင်းကို သတင်း ဆောင်းပါး ရေးသားခဲ့ဖူးသည်မှာ လွန်ခဲ့သော ၁၄ နှစ်ခန့် ၂၀၀၀ ပြည့်နှစ်အတွင်းက ဖြစ်သည်။ ထို ကားလမ်းသည် ငွေဆောင်ပင်လယ် ကမ်းခြေ တိုးမိုင်အကျယ်ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရက အပန်းဖြေစခန်း အဖြစ် စတင်ဖွင့်လှစ်လိုက်ပြီးနောက် ပုသိမ်-ငွေဆောင်ကားလမ်းကိုလည်း နိုင်ငံတော်အစိုးရက အေးရှားဝေါလ် ကုမ္ပဏီသို့ တာဝန်ပေးသဖြင့် ဖောက် လုပ်ခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်ဟု အေးရှား ဝေါလ်ကုမ္ပဏီမှ ထိုစဉ်က လမ်း ဖောက်လုပ်ရေး စီမံကိန်းဒါရိုက်တာ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁

ရာသီဥတုပြောင်းလဲရာတွင် အဓိကကဏ္ဍမှပါဝင်နေသည့် သစ်ဆွေးမြေ

သိမ့်သိမ့်မိုး(မြန်မာ့အလင်း) နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၁၈ သစ်ဆွေးမြေအသုံးအပြု မမှန်ကန် ပါက ကာဗွန်များ မြေကြီးထဲမှ ထွက် လာ၍ ကမ္ဘာ့လေထုတွင်ကာဗွန်ဒိုင် အောက်ဆိုက်အဖြစ်ရောက်ရှိလာကာ ကမ္ဘာကြီးပူနွေးလာမှုအပေါ် အကျိုး သက်ရောက်မှုများရှိ၍ သစ်ဆွေးမြေ ကို စနစ်တကျထိန်းသိမ်းသင့်ကြောင်း ပတ်ဝန်းကျင် ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန သစ်တောသုတေသနဌာန ညွှန်ကြား ရေးမျိုး ဦးဇော်ဝင်းမြင့်က ပြောကြား သည်။ စာမျက်နှာ ၁၁ ကော်လံ ၄

eneloop Panasonic

Ready to use Rechargeable Battery

Capacity Retention 65% after 5 years

ကမ္ဘာ့အရည်အသွေးအမြင့်ဆုံး Rechargeable အားသွင်းခါတ်ခဲ eneloop

Ph : 662107, 9669012, 0973028674, 02-77838, 053-27705, 074-20071, 081-2122838, 057-27170, 073-22158, 082-23561, 043-23859, 098763546, 067-24760, 0949850196, 075-25979. Fax-521905

နေပြည်တော်-စာတည်းမှူး ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးခွဲ-အမှတ်(၅၃)၊ ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၀-၅၄၄၃၀၅၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတိုင်ကော့အမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့ ၀၀-၅၄၄၃၀၅၊ မြန်မာ့အလင်း ၀၀-၅၄၄၃၀၅၊ ဖေ့စပွစ် ၀၀-၅၄၄၃၀၅၊ စီမံ ၀၀-၅၄၄၃၀၅၊ မျန်မာ့အလင်း ၀၀-၅၄၄၃၀၅

Gmail mmalin.mpt@gmail.com

www.facebook.com/MYANMALINNEWS

မြန်မာ့အလင်း

R/488 မြင့် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာတိုက်၊ သတင်းနှင့်စာနယ်ဇင်းလုပ်ငန်း၊ မြန်မာ့အလင်းကြီးမားစွာက ထုတ်ဝေသည်။

ကြော်ငြာချက်

ကြော်ငြာချက်

ကြော်ငြာချက်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း ကြော်ငြာစာအမှတ်(၁/၂၀၁၄) ၁၃၇၆ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၈ရက် (၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၁၄ရက်)

၁။ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၊ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနတွင် လစ်လပ်လျက်ရှိသော အောက်ဖော်ပြပါ ရာထူးအတွက် လျှောက်လွှာများတင်သွင်းနိုင်ပါသည်။

Table with 3 columns: ရာထူး (Position), လစ်လပ် (Vacancy), ပညာအရည်အချင်း (Requirements). Includes positions like လက်ထောက်ဆရာဝန် and သွေးဘက်ဆိုင်ဆရာဝန်.

၂။ လျှောက်ထားသူသည်- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံသား ဖြစ်ရမည်။ (ခ) ၃၀-၇-၂၀၁၄ရက်တွင် အသက်(၃၅)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။ (ဂ) ကျန်းမာရေးကောင်းမွန်ပြီး ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း နေရသောမရွေး သွားရောက် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ (ဃ) ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်း အနည်းဆုံး(၃)နှစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ ၃။ လျှောက်လွှာကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန၊ အမှတ် ၅၂၀၊ အနောက်မြင်း ပြင်ကွင်းလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ဝယ်ယူလျှောက်ထားနိုင်ပြီး ၃-၁၂-၂၀၁၄ရက် အရောက် လူကိုင်တိုင်အရောက် ပေးပို့လျှောက်ထားရမည်။

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ် မန္တလေး (၁၂)ကြိမ်မြောက် သွင်းသင်ကြားပေးရေးနှင့် ပတ်သက်သည့် ကြော်ငြာချက်

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးတက္ကသိုလ်-မန္တလေး(၁၂)ကြိမ်မြောက်သွင်းသင်ကြားပေးရေးကို ၁၀-၁-၂၀၁၅ ရက်(စနေနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ အစမ်းလေ့ကျင့်ခြင်းကို ၉-၁-၂၀၁၅ရက်(သောကြာနေ့) နံနက် ၉နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ မန္တလေးတက္ကသိုလ် သွင်းသင်ကြားပေးရေးနှင့် ပတ်သက်သည့်ကြော်ငြာချက်အောက်ပါကျောင်းသား/ကျောင်းသူများ သွင်းသင်ကြားပေးရန်အတွက် လျှောက်ထားကြရမည်။

- (၁) ၂၀၁၃ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သော နောက်ဆုံးနှစ်ဘီဒီအင်္ဂါ(၁/၂၀၁၂) သင်တန်း(ထပ်ကျော)စာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီး အလုပ်သင်ဆရာဝန်အဖြစ် (၁)နှစ်ပြည့် မြောက်အောင်ကျေနပ်ဖွယ်ရာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီးသူများ။ (၂) ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပပြီးစီးခဲ့သော နောက်ဆုံးနှစ်ဘီဒီအင်္ဂါ(၁/၂၀၁၃) သင်တန်း(ပုံမှန်)စာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီး အလုပ်သင်ဆရာဝန်အဖြစ် (၁)နှစ်ပြည့်မြောက် အောင်ကျေနပ်ဖွယ်ရာ တာဝန်ထမ်းဆောင်ပြီးသူများ။

အသိပေးကြော်ငြာခြင်း

ကချင်ပြည်နယ်၊ မြစ်ကြီးနားမြို့၊ ယုဇနရပ်ကွက်၊ အမှတ် ၃၆၆၊ ရတနာ လမ်းနေ ဒေါ်ဂျာအောင် ၁/မကန(နိုင်)၀၀၀၂၄၆၈၉၀ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အများသူငါ သိစေရန် အသိပေး ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ ရပ်ကွက်ကြီး (၉)၊ နန္ဒဝန်ရပ်ကွက်၊ အကွက်အမှတ် ၁၄၊ အမှတ် ၉၃၂ ခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်းပေ(၁၀၀x၁၀၀)ရှိ မြေကွက်မှာ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ မြို့မြေနေရာချထားပေးရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ၏ (၁၁-၁၀-၁၉၉၂)ရက်စွဲပါ စာအမှတ် (၇၄၄)၊ မြို့ကွက်သစ်အရ ဒေါ်ဂျာ အောင်၏ ဖခင် ဦးအယ်လ်ဇော်ရိန် MKA-026241 (ဘ) ဦးဇော်မော် အမည်ဖြင့် ချမှတ်ပေးခဲ့သည့်မြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။

ယခုအခါတွင် ဦးအယ်လ်ဇော်ရိန်မှာ ကွယ်လွန်သွားပြီဖြစ်သကဲ့သို့၊ ၎င်းအမည်ဖြင့် မြေကွက်ချမှတ်ပေးထားသည့် မြို့မြေနေရာချထားပေးရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေးကော်မတီ ပြင်ဦးလွင် မြို့၏ (၁၁-၁၀-၁၉၉၂)ရက်စွဲပါ မြေပေးမိန့်မှတ်တမ်း(မှရင်း)မှာလည်း ပျောက်ဆုံးလျက်ရှိနေပါသည်။ ယခုအခါ ဦးအယ်လ်ဇော်ရိန်၏ သမီး ဒေါ်ဂျာအောင်မှာ ပြင်ဦးလွင်မြို့၊ အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာနသို့ ယင်းမြေပေးမိန့် ပျောက်ဆုံးမှုကို ပြန်လည်၍ လျှောက်ထားဆောင်ရွက်မည် ဖြစ်ပါသောကြောင့် ယင်းမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ လျှောက်ထားချက်အပေါ် ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ ခုနစ်ရက်အတွင်း မြေကွက်နှင့်ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်းများနှင့်တကွ ကန့်ကွက်နိုင်ပါ ကြောင်းနှင့် ယင်းနေ့ကျော်လွန်ပါက ဆောင်ရွက်ဖွယ်ရာကိစ္စများကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေး ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ ဦးစိုးသန်းထွဋ် (စဉ်-၃၂၁၅၀) အထက်တန်းကျောင်း (န-၅၀)၊ ကုံကော်လမ်း၊ ရပ်ကွက်ကြီး (၈)၊ ပြည်ဦးလွင်မြို့ ဖုန်း-၀၉-၂၀၅၅၇၅၇

ရောင်းရန်ကြော်ငြာ

(တရားမကျင့်ထုံး ကိုဥပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၆၆) မန္တလေးခရိုင်တရားရုံးတော် ၂၀၁၄ ခုနှစ် တရားမစာရိမှုအမှတ်-၆၂

ဦးဘိုးသန်း နှင့် ၁။ ဒေါ်အေးအေးဝင်း (ကိုယ်တိုင်နှင့်(၂)မှ(၆)ထိ တရားရုံးများ၏ အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်စာရိမှု) ၂။ ဒေါ်မြင့်မြင့်ဝင်း ၃။ ဦးအောင်ထွန်း ၄။ ဒေါ်ချိုချိုဝင်း ၅။ ဦးသိန်းထွန်း ၆။ ဦးဇော်ဝင်း ၇။ ဦးတင်အောင်

၁။ စာရင်းထုတ် ဖော်ပြပါရိုသောအချက်များမှာ တရားရုံးက တရားရုံးသို့ တင်ပြချက်များအရ သိရှိသမျှဖြစ်ပါသည်။ ကြော်ငြာစာတွင် မှားယွင်းခြင်း၊ မမှန်စကားပါခြင်း သို့တည်းမဟုတ် ကြွင်းကျန်ခြင်းတစ်ခုခုအတွက် တရားရုံးက တာဝန်ခံမည်မဟုတ်ပါ။ ၂။ လေလံတင်ရောင်းချမည့်နည်းစနစ်ကို ရောင်းသူအရာရှိက သတ်မှတ်သည့်အတိုင်း ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။ ၃။ လေလံစည်းကမ်းအချက်အလက်များကို ရောင်းသူအရာရှိထံ လေလံတင် ရောင်းချမည့် ရက်မတိုင်မီရုံးချိန်းအတွင်း လာရောက်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။ ၂၀၁၄ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၅ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နှိပ်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးထုတ်ပေးလိက်ပါသည်။

ခင်ခင်လှ ခရိုင်တရားသူကြီး မန္တလေးခရိုင်တရားရုံး

မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက် သိမ်၊ ကျောင်း၊ မေ့ရုံအလှူတော်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ငါးထပ်ကြီးမြောက်ရပ်ကွက်၊ ရွှေဂုံတိုင်လမ်း၊ လိပ်ပြာကန်တိုက်၊ မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက်တွင် စာပေပရိယတ္တိသင်ကြားနေသော သံဃာတော်များ သီတင်းသုံးနေထိုင်နိုင်ရန်၊ ယောဂီများ တရားအားထုတ်နိုင်ရန် ပေ(၈၀x၅၀) သိမ်၊ ကျောင်း၊ မေ့ရုံအလှူတော် ဆောက်လုပ်နေပါသည်။ အလှူရှင်များ ကမ္ဘာတစ်ဝှမ်း၌ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ မြတ်တံခွန်စာသင်တိုက် ဖုန်း-၀၉-၅၁၁၉၉၇၀၊ ၀၉-၇၃၃၄၇၀၃၃

ကန့်ကွက်လိုက်သော မုတ်တိုင်စာရွက်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအထောက်အထားတစ်ရပ်ရပ်ဖြင့် (ရ)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်စွဲပုံပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Table with 8 columns: No. (စဉ်), Name (အမည်), Position (ပုဂံတိုင်), Document Type (ကျမ်းဂန်), Issued Date (ထုတ်ပေးရက်), Issued Number (ထုတ်ပေးအမှတ်), Recipient (လိပ်စာ), Remarks (အကြောင်းအရာ).

ဌာနမှူး၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ